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mesec je naokrog, poletne počitnice dav-
no za nami in dela za občinski svet ter občin-
sko upravo je več kot dovolj. Na zadnjih sejah 
občinskega sveta smo usklajevali proračun za 
prihodnji dve leti in upam, da bo v času, ko to 
prebirate, kljub težki javnofinančni situaciji, ta 
naloga za nami. Seveda se tudi mi srečujemo z 

zmanjšanjem sredstev in 
naloga občinskega sveta 
je izredno zahtevna. Kljub 
temu smo uspeli uskladiti 
prioritete in pripraviti realen 
proračun. Upamo lahko le, 
da bo ostalo pri številkah, 
ki jih pričakujemo, tako na 

prihodkovni kot odhodkovni strani. 
Pred nami je obdobje izgradnje kanalizacij-

skih omrežij, kar je verjetno najzahtevnejša mo-
žna naloga, vendar je velik del dela, vsaj kar zade-
va dokumentacije in kandidatur, za nami. V tem 
trenutku je v teku javni razpis za izgradnjo kana-
lizacijskega omrežja ter čistilne naprave v Vnanjih 
in Notranjih Goricah. Pričakujemo določene te-
žave, morda tudi pritožbe, vendar kljub vsemu 
ocenjujemo, do bomo do pomladi izvajalca ali 
izvajalce izbrali in lahko začeli z deli. Časa za iz-
vedbo imamo skladno s pogodbo le 450 dni. To 
bo izjemen zalogaj za občino, izvajalca in vas, 
občane. Veliko smo že preživeli skupaj, tudi potr-

peli, vendar brez tega tudi v prihodnje ne bo šlo.
V tem času pa intenzivno, čeprav se zaveda-

mo tudi pomanjkljivosti, potekajo dela na vseh 
treh gradbiščih, ki jih v zadnjem obdobju opisu-
jem v slogu španskih nadaljevank.

V Rakitni sta kanalizacijsko omrežje in čistil-
na naprava končana. Izvedli smo dodatni raz-
pis za asfaltiranje cest ter izbrali izvajalca, ki že 
intenzivno dela, tako da bodo ceste do konca 
prihodnjega tedna dokončno urejene, utrjene, 
prekrite z dvoslojnim asfaltom, skratka boljše 
kot so kdaj bile. Spomladi bomo zasadili rastline 
v čistilno napravo, priklapljali objekte in začeli s 
čiščenjem.

V Podpeči je gradbišče iz objektivnih razlogov 
dolgo časa samevalo, dela so potekala počasi ali 
sploh ne. Ob izrednem razumevanju Direkcije 
za ceste RS smo administrativne ovire za nada-
ljevanje gradnje presegli in pričakujemo, da bo 
krožišče z avtobusnimi postajami svojo končno 
podobo in grobi asfalt dobilo letos, del ceste do 
mostu preko Ljubljanice pa bomo uredili priho-
dnje leto.

Tudi tukaj moram izpostaviti razumevanje 
občanov in kooperativnost krajevne skupnosti. 
Skupaj smo zmogli urediti skoraj vsa lastniška 
razmerja, na nekateri delih je to uspelo celo bo-
lje od pričakovanj in po tej investiciji bo Podpeč 
varnejša in lepša kot doslej.

Tudi v Radni na Brezovici dokončujemo krak 
za krakom. Ceste postopoma dobivajo končno 
podobo in na kanalizacijsko omrežje se je že mo-
žno priključevati. V tem naselju se trenutno sre-
čujemo s kar precejšnjimi težavami z lastništvom 
cest zaradi nedorečenih razmerij iz preteklosti. 
Strinjam se, da je to potrebno urediti, vendar ka-
nalizacija ne bi smela biti orodje za razčiščevanje 
le-teh, sploh, ker gre za enkratno priložnost, da 
to omrežje v celoti zgradimo. Medsosedski spori 
bi morali biti v interesu skupnih in višjih ciljev biti 
umaknjeni na stran. Za reševanje bo časa še do-
volj, še posebej, ker se nekateri ali večina vlečejo 
že desetletja. Priložnosti ne bi smeli in ne smemo 
zamuditi.

Naša občina je v tem mesecu praznovala 
svojo polnoletnost. Ob tem ste različna društva 
organizirala vrsto prireditev, predstavila svojo 
dejavnost občanom ter pokazala naklonjenost 
in pripadnost lokalni skupnosti. Ob tej priložno-
sti želim v imenu občinskega sveta in občinske 
uprave čestitati vsem nagrajencem, posebej se-
veda častni občanki, ge. Vidi Šuštaršič. Prav tako 
se želim zahvaliti tudi nosilcu aktivnosti letošnje-
ga praznovanja, Kulturnemu društvu Breza, za 
izredno lepe nastope in izjemno organizacijo 
prireditev.

Župan
Metod Ropret

Spoštovane občanke in občani,

Iz oktobrskega Barjanskega lista
Oktober je v naših krajih zagotovo najbolj zaznamovalo praznovanje občinskega praznika, ki je združil številna društva, organizacije in prireditve. 

Dobili smo novo častno občanko, letos je to Vida Šuštaršič, s katero pripravljamo tudi intervju, ki ga boste lahko prebrali v prihodnji številki Barjan-
skega lista. 

Po zapletu z zasebnim varstvom Sončki, ki se še vedno razpleta, občina objavlja razpis za koncesijo za izvajanje programa predšolske vzgoje in varstva. 
Obeležili smo tudi dve pomembni obletnici, 1. obletnico Centra za starejše v Notranjih Goricah in 30. obletnico Špana. Zelo aktivni so bili v oktobru 
naši gasilci, saj so se udeležili številnih tekmovanj in vaj, pridni kot mravljice pa so gasilci iz Kamnika pod Krimom, ki zavzeto zidajo nov gasilski dom. 

Simbioz@ je starejšim odprla okno v svet računalništva, pa tudi sicer so starejši iz naše občine aktivno preživljali jesen.  
Mojca Pušlar,

urednica

Oktober v naši občini že tradicionalno zaznamuje občinski praznik, 
letos že osmi po vrsti, ob katerem so se zvrstile številne prireditve, nekaj 
športnih, večinoma pa kulturne. Številna društva so odprla svoja vrata, 
občina je gostila državno tekmovanje v košnji, o čemer ste lahko brali 
že v prejšnji številki Barjanskega lista, na OŠ Brezovica so pripravili dan 
zaščite in reševanja, na OŠ Preserje so imeli prometni dan, osrednja 
prireditev pa je bila slavnostna akademija s podelitvijo najvišjih priznanj 
občine. 

Častna občanka je postala Vida Šuštaršič, grb občine je prejelo 
PGD Notranje Gorice – Plešivica, priznanje občine pa Društvo upoko-
jencev Podpeč - Preserje. 

Šuštaršičeva je bila nad priznanjem vidno ganjena: »To je gotovo 
priznanje za 50 let trdega dela. Pri vseh stvareh, ki sem jih prevzela ali 
delala, sem se maksimalno potrudila. Od sebe sem dala 100% in za to 
nisem zahtevala nobenega plačila. V prihodnje pa si želim le še eno, 
ustreliti jelena,« je malo za šalo, malo zares dejala Vida. Več o Vidi Šu-
štaršič boste lahko prebrali v prihodnji številki Barjanskega lista. 

Slavnostne akademije, ki so jo letos pripravili že osemnajstič, so se 
poleg župana Ropreta udeležili tudi podžupan Marko Čuden, drugi 

predstavniki občine, župan občine Log - Dragomer Mladen Sumina, 
poslanka v državnem zboru Alenka Jeraj in predstavniki domačih javnih 
zavodov ter društev. 

Občinski praznik 2012: častna občanka je Vida Šuštaršič 
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Za lep kulturni program je tokrat poskrbelo Kulturno društvo Bre-
za. Zapel je mešani pevski zbor, poslušali smo kitarski duet in solo pev-
ski nastop.

V nedeljo, 7. oktobra, pa so se v Podpeči, pod organizacijsko tak-
tirko KUD Hrošč, zbrali kulturniki iz KS Podpeč – Preserje, ki so se jim 
pridružili tudi ustvarjalci iz Rakitne in bližnje okolice. Prireditev je nosila 
pomenljiv naslov »Nekoga moraš imeti rad«. Neminljive pesmi Ivana 
Minattija so bile rdeča nit tokratne prireditve, ki je med drugi postre-
gla z nastopi članov KUD Hrošč, Podpeškega okteta, upokojenskega 
zbora, mladih harmonikarjev in vokalne skupine Borštnik - Kranjc iz 
Rakitne. Obiskovalci prireditve so si lahko ogledali še likovne in ume-
tniške stvaritve domačih ustvarjalcev. S svojimi deli na panojih so se 
predstavili likovnica Mihaela Pristavec Košuta, likovnik Miro Švigelj, 
multimedijski umetnik Samo Svete in slikar Anže Gallus Petelin. 

KUD Hrošč zadnji dve leti skuša povezovati kulturno umetniško 
sceno v domači krajevni skupnosti. Sokrajanom tako predstavijo ljudi, 
ki se ljubiteljsko ali profesionalno ukvarjajo z umetnostjo ter predsta-
vijo njihova dela in dosežke. »Imamo bogato tradicijo kulturno - ume-
tniškega življenja. Prav je, da smo nanj ponosni, ga ohranjamo in ga 
razvijamo,« je ob koncu dejal povezovalec Lovro, sovoditeljica Manca 
pa je vse povabila na plesni tečaj, ki se bo v kratkem začel v Podpeči. 

Sklepna prireditev letošnjega občinskega praznika pa je bil že 17. Ex 
Tempore Breza, ki ga tradicionalno prirejata občina in Društvo likovni-
kov Ljubljana. Letos se jima je pridružilo še Kulturno društvo Breza, ki 
je preko večine dogodkov v okviru občinskega praznika povezovalo in 
skrbelo za lep kulturni program prireditev.

Ljubiteljski slikarji so na slikarska platna nanašali barve in pod nji-
hovimi spretnimi potezami so nastajale podobe, ki so jih javnosti poka-
zali na skupni razstavi v Modri dvorani. Ustvarjalcem je ob tej priložno-
sti strokovna komisija podelila tudi priznanja in nagrade za najboljša tri 
dela. Ob bok odraslim umetnikom pa so postavili tudi razstavo otrok iz 
vrtca (iz enote Brezovica in enote OŠ Brezovica), ki so prav tako ustvar-
jali na »svojem Ex Temporu«. 

Tema letošnjega Ex tempora je bila »Brezovica z okolico«. Dela so 
ovrednotili in ocenili člani strokovne komisije, ki so jo sestavljali Metka 
Simončič, Katarina Toman Kracina in predsednik komisije Janez Kovačič. 

Odločitev za najboljša tri dela in za sedem priznanj ni bila lahka, 
je povedal akademski slikar Janez Kovačič: »Po kvaliteti so dela pribli-
žno na istem nivoju kot lani, s tem da nekatere slike odstopajo. Razpon 
je med tistimi res dobrimi in tistimi povprečnimi, še nekoliko povečan. 
Moram pa poudariti, da imajo prav vsi ustvarjalci hudo konkurenco v 
otroških risbah. Otroška risba je tako perfektna, da si mnogi šolani sli-
karji želijo, da bi lahko tako odprto in neobremenjeno ustvarjali, kot to 
počnejo otroci. Najprej zato podeljujem posebno nagrado otrokom iz 
vrtca,« je dejal Kovačič, ki je priznanje predal ravnateljici Lili Bošnjak.

Tričlanska komisija je za najboljše delo letošnje kolonije izbrala »Bre-
ze v Brezovici« Alde Posavec. Kot je dejal Kovačič, je njeno olje na platnu 
zajelo vse kriterije profesionalnega akademskega slikarstva. Komisijo 
je prepričala tudi drugouvrščena Marija Strnad z »Večerom na Barju«. 
Tretja nagrada pa je šla v roke Dragici Škrinjar za njeno »Gostilno 
Pr´Kopač«. Priznanja so prejeli še Greta Mišić, Jana Strušnik, Irena Go-
renc, Vojko Gašperut, Emilija Erbežnik, Tomo Vojnovič in Rezka Arnuš.

Vesna Novak

V slavnostnem nagovoru je župan Brezovico orisal kot odraslo ob-
čino: »Preživeli smo bolj uspešna in manj uspešna obdobja, vendar 
smo se uspeli postaviti na lastne noge in dokazali, da znamo, želimo 
in zmoremo reševati svoje težave, da znamo krojiti svojo razvojno in 
socialno politiko, da smo sposobni uskladiti in določiti svoje prioritete 
in da znamo predstavljati svoje interese državnim in evropskih insti-
tucijam. Dokazali smo, da znamo voditi svojo občino. Danes skupaj 
praznujemo njeno polnoletnost in skozi odraščanje je občina Brezovica 
pokazala svoj značaj. Danes nikakor ni več sramežljiva najstnica. Sa-
mozavestno stojimo na zemljevidu slovenskih občin in smo lahko upra-
vičeno ponosni na doseženo.« Župan je z veseljem povedal, da dosežki 
občine po 18-ih letih niso ostali neopaženi: »Nacionalna institucija Zla-
ti kamen, ki spremlja, beleži in primerja razvoj slovenskih občin, nam 
je podelila certifikat ISO Zlati kamen 2012 in uradni naziv Občina do-
brega življenja, kar nas uvršča med najboljše in najbolj urejene občine.«
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Urbanistično – arhitekturna delavnica »Osredinjenje kraja Brezovica«
Občina Brezovica je v oktobru 2012 pričela z izvajanjem urbanistično - arhitekturne delavnice »Osredinjenje kraja Brezovica«, ki bo potekala 

v sodelovanju s Fakulteto za arhitekturo, Katedro za urbanizem in Fakulteto za gradbeništvo in geodezijo, Katedro za prostorsko načrtovanje 
Univerze v Ljubljani. Namen delavnice, ki bo predvidoma zaključena maja 2013, je izdelava urbanistične vizije razvoja središča kraja in njegove 
funkcionalno - oblikovne vpetosti v širši prostor. V delavnici bodo sodelovali diplomski in podiplomski študenti pod mentorstvom doc. dr. Ilke 
Čerpes, doc. dr. Alenke Fikfak in doc. dr. Alme Zavodnik Lamovšek. Tekom delavnice bodo organizirane tudi javne razprave, v katerih bodo občani 
lahko izrazili svoje želje in predstavili lastno vizijo kraja, kar bo podlaga za oblikovanje končnih rezultatov. Zato vljudno vabljeni k spremljanju 
poteka delavnice in sodelovanju.

Občina Brezovica

Javni razpis za podelitev koncesije za 
izvajanje programa predšolske vzgoje in 
varstva v Občini Brezovica
1. Pravna podlaga 

Javni razpis za podelitev koncesije za izvajanje programa pred-
šolske vzgoje in varstva se izvaja na podlagi Zakona o vrtcih (Uradni 
list RS, št. 100/2005-UPB2, 25/2008, 98/2009-ZIUZGK, 36/2010, 
62/2010-ZUPJS, 94/2010-ZIU, 40/2012-ZUJF), Zakona o organizaciji 
in financiranju vzgoje in izobraževanja (Uradni list RS, št. 16/2007-
UPB5, 101/2007 Odl.US, 36/2008, 22/2009 Odl.US: U-I-205/07-10, 
55/2009 Skl.US: U-I-356/07-13, 58/2009 (64/2009 popr., 65/2009 
popr.), 16/2010 Odl.US: U-I-256/08-27, 47/2010 Odl.US: U-I-
312/08-31, 20/2011, 34/2011 Odl.US: U-I-205/10-23, 40/2012-ZUJF, 
57/2012-ZPCP-2D), Pravilnika o normativih in minimalnih tehničnih 
pogojih za prostor in opremo vrtca (Uradni list RS, št. 73/00, 75/05), 
Pravilnika o normativih in kadrovskih pogojih za opravljanje dejavnosti 
predšolske vzgoje (Uradni list RS, št. 75/05,82/05)

2. Izdelava ponudbe 
Kandidati za pridobitev koncesije morajo ponudbo predložiti v slo-

venskem jeziku, na predpisanih obrazcih in v skladu z navodili razpisne 
dokumentacije. Vse priloge morajo biti podpisane, vključno z vzorcem 
pogodbe.

3. Pogoji koncedendta
Koncesija se izvaja v skladu s 34. in 37. členu Zakona o organizaciji 

in financiranju vzgoje in izobraževanja (ZOFVI). Koncesionar se zaveže, 
da bo pri vpisu otrok v zasebni vrtec dal prednost otrokom, ki imajo z 
enim od staršev stalno prebivališče v Občini Brezovica. V kolikor kon-
cesionar ni vpisan v razvid pri Ministrstvu za šolstvo in šport, mora 
zagotoviti, da bo takšen vpis opravil v roku enega leta po podelitvi kon-
cesije.

Pogoji financiranja: Občina Brezovica bo koncesionarju zagota-
vljala sredstva v višini razlike med ceno programov in plačili staršev, na 
podlagi cene, ki jo potrdi Občinski svet Občine Brezovica, vse v skladu 
s pogodbo o financiranju.

4. Pogoji, ki jih mora ponudnik izpolnjevati 
Da ponudnik izpolnjuje pogoje, mora izpolnjevati in predložiti kot 

dokaz ustrezne dokumente. Ponudnik mora:
- biti registriran za opravljanje dejavnosti predšolske vzgoje in var-

stva,
- imeti potrdilo, da izvaja program za predšolske otroke, ki ga je 

sprejel Strokovni svet Republike Slovenije za splošno izobraževanje,
- imeti na območju določenem v razpisu zagotovljene prostore in 

opremo, v skladu s predpisi,
- imeti zagotovljene strokovno usposobljene delavce, v skladu pred-

pisi,
- imeti večletni poslovni načrt in letni delovni načrt,
- izvajati oz. zagotoviti izvajanje najmanj 9 urni dnevni program, 

glede na potrebe pretežnega dela uporabnikov ter imeti ustrezen 
način zagotavljanja oskrbe s prehrano,

- dejavnost opravljati za ceno programa, kot jo določa Občinski svet 
Občine Brezovica

5. Čas, za katerega se dodeljuje koncesija 
Pričetek izvajanja koncesije programa predšolske vzgoje in varstva 

otrok se prične s 1. 1. 2013, oziroma najkasneje po pridobitvi ustrezne 
dokumentacije za izpolnjevanje pogojev. Koncesija se sklene za dobo 
desetih (10) let. 

6. Kraj in čas oddaje ponudbe 
Ne glede na način oddaje, morajo ponudbe prispeti na naslov: 

OBČINA BREZOVICA, Oddelek za družbene dejavnosti, Tržaška 390, 
1351 Brezovica, najkasneje do 10. 12. 2012, do 12. ure. Ponudba mora 
biti oddana v zaprti kuverti, ki mora na prvi strani vsebovati oznako: 
»NE ODPIRAJ – Prijava na javni razpis za podelitev koncesije za po-
dročje predšolske vzgoje« in navedenega naslovnika, na zadnji strani 
pa navedenega pošiljatelja.

7. Merila za izbor ponudnika
Pri izbiri koncesionarja se upoštevajo naslednja merila:

I. Ocena objekta, prostora in opreme:
40 točk

Ocenjuje se funkcionalnost objekta, velikost prostorov za izvajanje 
programa, število in kvaliteta igral, dostop in parkirna mesta. 

Notranji prostori do 10 točk

Zahtevani 
normativ

do 1m2 nad 
normativom

nad 1m2 nad 
normativom

nad 2m2 nad 
normativom

nad 3m2 nad 
normativom

1 točka 2 točki 4 točke 6 točk 10 točk

Zunanje igralne površine do 10 točk
Normativne površine Za vsak 1m2 večjo površino nad 

normativom
1 točka 2-10 točk

Število zunanjih igral do 5 točk
Do 5 zunanjih igral Vsako dodatno zunanje igralo – 1 

točka
1 točka 2-5 točk

Parkirna mesta do 5 točk
Predpisano število Vsako dodatno parkirno mesto 1 

točka
1 točka 2-5 točk

II. Lokacija vrtca
20 točk
Večje število točk dobi ponudnik, ki bo dejavnost opravljal v središču 
posameznega območja.
Ožje območje posamezne krajev-
ne skupnosti (do 1km)

Širše območje posamezne krajev-
ne skupnosti (nad 1 km)

20 10
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III. Rok pričetka izvajanja javne službe
10 točk
Dan, ki je določen z razpisom Vsakih 10 dni nad določenim 

rokom je ena točka manj
10 točk  9 – 0 točk

IV. Število oddelkov
20 točk - Ocenjuje se število oddelkov, ki jih ponudnik nudi.
1 oddelek 2 oddelka 3 oddelki in več
5 točk 10 točk 20 točk

V kolikor kandidat v ponudbi ne predloži dokumenta ali navede 
podatka, na podlagi katerega se bo ponudba ocenjevala, se šteje, da je 
po določenem kriteriju ocenjen z 0 točk.

8. Postopek in izbor koncesionarja 
Postopek odpiranja ponudb in izbor koncesionarja vodi strokovna 

tričlanska komisija, ki jo imenuje župan Občine Brezovica. Zoper odloč-
bo o izbiri koncesionarja je v roku 15 dni dovoljena pritožba. O pritožbi 
odloča župan. 

Če se na razpis javi le en kandidat in ta izpolnjuje razpisane pogoje, 
lahko koncedent z njim sklene koncesijsko pogodbo. Če se na razpis ne 
javi noben kandidat ali če noben od kandidatov za podelitev koncesije 
ne izpolnjuje predpisanih pogojev ali ne predloži dokazil o njihovem 
izpolnjevanju, koncedent s sklepom ugotovi, da razpis ni uspel in ga 
lahko ponovi.

Najkasneje v roku 30 dni od pravnomočnosti odločbe koncedent 
in izbrani koncesionar skleneta koncesijsko pogodbo. Izvajanje javne 
službe se lahko začne izvajati po podpisu pogodbe oz. v roku, ki ga je 
koncesionar ponudil. 

Koncesijska pogodba se sklene za dobo 10 let.

9. Pojasnila in informacije
Kandidat za koncesionarja lahko zahteva pojasnila in informacije v 

zvezi z razpisno dokumentacijo po telefonu 01/3601 774 ali elektron-
ski pošti urban.acman@brezovica.si.

Številka: JRKPV-1/2012   Župan Občine Brezovica
Datum: 25.10.2012   Metod Ropret, l.r

Objavljen javni razpis za kanalizacijo in čistilno napravo
Kot je verjetno že marsikdo opazil, so na Domu krajanov in Nadstrešnico nameščeni solarni paneli za pridobivanje električne energije, saj smo 

streho oddali v najem za postavitev solarne elektrarne. S tem želimo tudi mi prispevati k pridobivanju obnovljivih virov energije. Dom krajanov 
in Nadstrešnico smo priključili na novo zgrajeno plinovodno omrežje, zaradi česar je bilo potrebno predelati kotlovnico. Dela so že izvedena in 
v prihajajoči kurilni sezoni bomo objekta ogrevali z zemeljskim plinom. Plinovodno omrežje se bo širilo tudi po ostalih delih Vnanjih Goric. Če 
ste zainteresirani za priklop ali želite več informacij, se obrnite na podjetje Energetika Ljubljana. Gradnja omrežja se bo nadaljevala vzporedno 
z gradnjo kanalizacije. Glede kanalizacije smo izvedeli dobro novico, saj je Občina Brezovica objavila javni razpis za izgradnjo čistilne naprave in 
kanalizacije v Vnanjih in Notranjih Goricah. Glede na težko gospodarsko situacijo je pričakovati, da bo pri razpisu prišlo do raznih pritožb in re-
vizije, vseeno pa pričakujemo, da bo do spomladi izvajalec znan in se bodo dela začela s polno paro. Celoten projekt je vreden okoli 12 mio EUR, 
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od tega bo 85 % financiranih s strani EU. Gre za največji projekt v zgodovini občine do sedaj. Te priložnosti ne smemo izpustiti iz rok, saj občina 
sama toliko sredstev ne more zagotoviti. Rok za dokončanje gradbenih del bo kratek, zato že sedaj prosimo krajane za sodelovanje, potrpežljivost 
in razumevanje v času gradnje. Brez težav gotovo ne bo šlo, vendar se vsi zavedamo, da je kanalizacija nujno potrebna. Eden izmed naših ciljev 
je tudi ureditev pločnika pod Goricami, v Zanogi ter do konca Nove poti. Na to temo smo v začetku oktobra imeli sestanek z lastniki zemljišč ob 
navedenih cestah. Predstavljeno je bilo, koliko zemljišča bi bilo potrebno odkupiti pri posameznikih, da bi se lahko umestil pločnik. V veliki meri se 
lastniki zemljišč strinjajo s predlagano rešitvijo, ponekod pa bo potrebno najti tudi drugačne rešitve. Zaradi tega se bodo kmalu začele geodetske 
meritve za parcelacijo potrebnih zemljišč, da se bo tudi na terenu natančno videlo situacijo. Zatem se bodo pripravile pogodbe in odmerjena 
zemljišča se bo odkupilo. Želimo si, da bi zemljišča zagotovili do gradnje kanalizacije, da bi se lahko cesta in pločnik urejala že takrat, če bodo to 
dopuščala sredstva. Na redni seji sveta KS v septembru smo sprejeli sklep, da se odkupi še nekaj zemljišč poleg pokopališča na Gulču. Potem se 
bo lahko uredilo dodatno začasno parkirišče, ki bo lahko v uporabi, dokler ne bo zemljišče potrebno za širitev pokopališča. Pričela se je gradnja 
prizidka k Domu krajanov, namenjenega zdravnicama, ki trenutno delata v težkih razmerah. To bo gotovo pripomoglo k boljši zdravstveni oskrbi 
občanov. Dela naj bi bila zaključena v prihodnjem letu. 

Lep jesenski pozdrav, 
svet KS Vnanje Gorice

Cene najema pokopališča ostajajo ne-
spremenjene 

Že v prejšnji številki Barjanskega lista smo podali informacijo, da 
bomo počasi prišli v obdobje, ko se bo začela intenzivno graditi kanali-
zacija. Pričakovati je, da se bo gradnja začela v pomladanskih mesecih 
prihodnje leto. Ker gre s finančnega, gradbenega in logističnega vidika 
za res velik projekt, vas bomo vseskozi intenzivno obveščali o poteku 
investicije. Če bo potrebno, bomo sklicali tudi zbor krajanov, da boste 
lahko prišli do popolnih informacij.

Veliko truda in napora namenjamo tudi pridobivanju dovoljenja 
za nov gasilni dom. Upamo, da bomo v kratkem presegli birokratske 
zahteve ter tako resno pristopili h gradnji. 

Veliko pohval smo deležni s strani podjetja Snaga, kako vestno lo-
čujemo odpadke. Kljub temu opažamo, da kar nekaj gospodinjstev 
nima svojih zabojnikov, kar posledično prinese odlaganje odpadkov na 
ekološke otoke, ki niso pravo mesto za to. Po odloku o zbiranju od-
padkov je vsako gospodinjstvo dolžno imeti svoje zabojnike.

Svet KS je na svoji zadnji seji obravnaval tudi nevestno ravnanje la-
stnikov, ki za svojimi psi ne pobirajo iztrebkov. Tudi tu pričakujemo 
večjo odgovornost in spoštovanje predpisov. Svet je soglasno sprejel 
tudi sklep, po katerem ostanejo cene najema pokopališča za letošnje 
leto nespremenjene. 

Marko Čuden,
KS Notranje Gorice - Plešivica

Imenovan odbor za izbiro izvajalca hišnih priključkov
V Rakitni smo imeli 13. 10. 2012 zbor krajanov. Glavna tema je bila gradnja kanalizacije, predvsem hišnih priključkov. Nekateri so 

jih že zgradili, a žal nestrokovno in brez nadzora pristojnih služb, morda pa tudi cenovno neoptimalno. Sprva je bilo na zboru precej 
napetosti, vendar smo se potem uskladili, kako bo gradnja hišnih priključkov potekala odslej. Občina bo preko zime opravila naslednje:
- pridobila bo projekte izvedenih del na javnih kanalih, ki ponekod potekajo drugače, kot je bilo sprva projektirano.
- naročila bo pregled in popravke načrtov hišnih priključkov. Ti bodo prilagojeni dejanskemu stanju javnih kanalov. Poleg tega priča-

kujemo, da se bodo načrti nekaterih hišnih priključkov poenostavili (manj jaškov, krajše trase) in pocenili.
- imenovala bo upravljalca kanalizacijskega sistema, ki bo nadziral strokovnost izgradnje hišnih priključkov in pred priklopom posame-

zne hiše podal soglasje. Kaže, da bo upravljalec JKP Brezovica.
Lastniki hiš naj počakajo tudi na pisna obvestila občine, da sta gradnja in priklop posameznega hišnega priključka mogoča. Poudar-

jam, da morajo biti hišni priključki absolutno vodotesni, sicer bo v javni sistem vdirala talna voda in porušila delovanje čistilne naprave. 
V takem primeru bi bilo vzdrževanje dražje, plačevati bi bilo treba tudi okoljsko dajatev zaradi slabega čiščenja odpadnih voda. Vsi ti 
stroški bi se prenesli na uporabnike, ki bi morali še desetletja plačevati previsoko kanalščino.

Zbor krajanov je imenoval tudi odbor, v sestavi Bojan Debevec, Zvone Gros, Janez Kovačič, Tone Kranjc, Rok Mencej in Srečo Lipovec. 
Odbor je pristojen za izbor najugodnejšega ponudnika gradnje hišnih priključkov. Izkušeni in strokovno podkovani člani odbora bodo 
izbrali kvalitetnega izvajalca in izpogajali optimalno ceno, ki bo temeljila tudi na količinskem popustu. Verjamem, da bodo krajani na 
ta način precej prihranili, gradnja pa bo potekala bolj koordinirano. Gradnja s pomočjo odbora in s priporočenim izvajalcem bo pro-
stovoljna odločitev posameznikov. Kdor bo želel, bo pisno pooblastil odbor in mu predložil kopijo popisa del. Obrazci za pooblastilo 
bodo v krajevni trgovini. Vendar bo treba najprej prejeti popravke načrtov hišnih priključkov. Ko bo to aktualno, vas bomo obvestili v 
Barjanskem listu. Najem, poslovni nadzor in plačilo predlaganega izvajalca bodo odgovornost posameznih investitorjev in s tem odbor 
ne bo imel ničesar. 

Občina je naročila izdelavo idejne zasnove za dodatne javne kanale na območju 1. faze kanalizacije. Na te kanale se bodo (morda v 
letu 2014) priklopile hiše, ki ležijo pod cesto v Borštu, Hudem koncu in Hribu. Po dosedanjih načrtih bi morale te hiše imeti individual-
na črpališča, kar je drago in nefunkcionalno, kadar zmanjka električnega toka. Dodatni javni kanali bodo vsem omogočili gravitacijski 
priklop. Za te dodatne kanale bo treba pridobiti gradbeno dovoljenje, še prej pa služnosti. Vljudno prosimo lastnike zemljišč za sodelo-
vanje, saj bodo s tem olajšali življenje svojim sosedom. Zaradi kanalov pod travniki naj ne bi nastala nobena nova cesta. Jaški se bodo 
praviloma nahajali na obstoječih poljskih poteh, kjer jih bo prečkal kanal.

Načrte si lahko ogledate v prostorih KS. Uradne ure so po novem ob sredah od 19h do 20h. Več o sklepih zbora krajanov naslednjič.
Še koristna informacija za uporabnike avtobusov. Ker spletne strani LPP ponujajo le podatke o startnih časih mestnih avtobusov z 

začetnih postaj, se marsikdo težko znajde, kdaj naj v središču Ljubljane stopi na avtobus št. 6B ali 19B, če želi nato v Notranjih Goricah 
ali Podpeči brez daljšega čakanja prestopiti na medkrajevni avtobus za Rakitno. Spodaj navajam čase predvidenih prihodov mestnih 
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avtobusov na Bavarski dvor v smeri proti našim krajem, čase odhodov iz Notranjih Goric oz. Podpeči in čase prihodov v Rakitno, veljajo 
ob delovnikih. Opozarjam, da velja čakati na postaji že nekaj prej, saj mestni avtobus včasih tudi prehiteva.

Relacija 6B Relacija 19B 
Bavarski dvor - Notranje Gorice - Rakitna : Bavarski dvor - Podpeč - Rakitna: 

5.15 - 5.42 - 6.12 7.55 - 8.29 - 8.55 
7.42 - 8.25 - 8.55 9.45 - 10.34 - 11.00 

10.00 - 10.30 -11.00 14.05 - 14.53 - 15.19 
14.09 - 14.49 - 15.19 16.15 - 16.47 - 17.13 
16.10 - 16.43 - 17.13 17.25 - 18.20 - 18.46 
17.42 - 18.16 - 18.46 19.45 - 20.34 - 21.00 
19.58 - 20.30 - 21.00 22.40 - 23.03 - 23.29
21.45 - 22.59 - 23.29

Gorazd Kovačič,
za Svet KS Rakitna,

V vodi najdene bakterije 
5. oktobra 2012 je JKP Brezovica d.o.o. objavilo ukrep prekuha-

vanja vode za območje krajevnih skupnosti Notranje Gorice in KS 
Podpeč - Preserje. Ukrep je bil potreben, ker je analiza vzorcev vode 
štirih odvzemnih mestih, ki so oskrbovana iz vodnega vira Virje, po-
kazala prisotnost bakterij, ki bi lahko pri uporabnikih  povzročile 
prebavne težave z diarejo. Najdene bakterije se sicer nahajajo v pre-
bavilih živali in ljudi in preko zemlje lahko preidejo tudi v vodo. Da 
bi preprečili kakršnekoli težave, smo takoj preklopili na ljubljanski 
vodovod.

Ker so bakterije v vodo lahko prišle tudi preko grezničnih vsebin, ki 
jih še vedno nekateri izpuščajo v naravo, naprošamo vse, ki vam greznic 
ali malih čistilnih naprav ne praznijo pooblaščeni izvajalci, saj ti vsebi-
no nato peljejo na čistilne naprave, naj tega ne počno več, saj z izliva-
njem grezničnih vsebin v naravo lahko povzročijo ekološko katastrofo.  

JKP Brezovica d.o.o.  

Srečen konec asfaltiranja na Rakitni 
Kar nekaj problemov in zagat se je v enem mesecu uspešno reševalo 

ali so še v reševanju. Tu predvsem mislim na asfaltiranje cest na Raki-
tni, kjer smo izbrali izvajalca, tako da dela že potekajo in bodo tudi do 
zime dokončana. Gradnja krožišča v Podpeči je ponovno dobilo po-
dobo pravega gradbišča, saj dela potekajo bolj intenzivno in dokon-
čanje pričakujemo do začetka zime. Je pa v življenju že tako, da ko se 
reši en zagata, je tu že nova. Tu mislimo na probleme pri oskrbi s pitno 
vodo. Kar na dveh zajetjih v naši občini se je pojavilo onesnaženje, ki ga 
sedaj intenzivno rešujemo. Zahodni del Brezovice bomo preklopili na 
vodovodno oskrbo podjetja VOKA Ljubljana, zajetje Virje, ki oskrbuje 
kar tri krajevne skupnosti, pa smo začasno ustavili. Trenutno oskrbu-
jemo prebivalce s pitno vodo iz ljubljanskega vodovodnega sistema. V 
vodarni Virje bo vgrajena UV filtracija, s katero bomo zagotovili zdravo 

pitno vodo. Morda že malo pozabljeni projekt železniškega postajališča 
v Vnanjih Goricah in izgradnja parkirišča gre v plan in realizacijo za leto 
2013 in leto 2014, kar so potrdili tudi predstavniki Slovenskih železnic.

Marko Čuden,
podžupan

Cene Vrtcev Brezovica so nižje
Tako so na zadnji seji sklenili občinski svetniki, znižanje pa je posle-

dica varčevalnih ukrepov in nižanja plač zaposlenim. Za prvo starostno 
obdobje se je cena znižala za 6 %, na 468 EUR, kar je 30 EUR manj kot 
preteklo leto. Za drugo starostno obdobje je nova cena za skoraj 9 % 
nižja, vidno pa se je znižala tudi cena kombiniranih oddelkov (za kar 10 
%). Svetniki so sklep o nižjih cenah sprejeli za nazaj, tako da nove, nižje 
cene, veljajo od 1. septembra dalje. 

Orion

Svet različnosti nas bogati
Osnovna šola Brezovica je od 4. do 6. oktobra, v okviru mednarodnega projekta »Svet različnosti nas bogati«, gostila učence in učitelje iz 

prijateljskih šol iz Bosne in Hrvaške. Pridružili smo se jim na osrednji prireditvi v Brezovi dvorani, kjer so kulturni program sooblikovale šola 
gostiteljica in gostujoči šoli.

Brezoviška osnovna šola je lansko šolsko leto v Sarajevu obiskala partnersko šolo OŠ Edhem Mulabdić, tokrat pa so ti prišli na obisk na Brezo-
vico, pridružili pa so se jim tudi učenci in učitelji iz Osnovne šole Marije i Line iz Umaga. Zanje so pripravili pester program, v katerem so predstavili 
življenje šole in vpetost učencev v dejavnosti širše okolice. Učenci vseh treh šol so sodelovali na delavnicah, skupaj pa so se z glasbo predstavili tudi 
na osrednji prireditvi v Brezovi dvorani. Prireditev si je ogledal tudi župan Metod Ropret, ki je dejal, da prihodnost pripada mladim: »Prepričan 
sem, da boste skozi podobne dogodke, skozi podobna srečanja spoznali, da moramo pristati na sprejemanje medsebojne različnosti. Različnost 
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sicer resda bogati, vendar je različnost tudi tisto, kar nas je v preteklosti 
žal tudi razdruževalo in prepričan sem, da je različnost tudi tisto, kar bo 
v prihodnosti dodana vrednost naše skupne Evrope.« Župan je mladim 
še dejal, da se morajo naučiti živeti drug z drugim, tudi če si med seboj 
niso enaki.

Ravnatelj Vladimir Hanžekovič pa je dejal: »Čeprav je ta svet različen, 
mislim, da nas to bogati, da spoznamo druge kulture in da smo skupaj 
še vrsto, vrsto srečanj.« Učencem vseh treh šol je spregovoril še o pri-
jateljstvu ter izrazil upanje, da bodo nova prijateljstva, ki so jih sklenili, 
ohranili tudi naprej. 

Sicer pa so se prvi dan gostje odpravili k brezoviškim gasilcem ter si 
ogledali gledališko predstavo v osnovni šoli. Drugi dan obiska so se po 
osrednji prireditvi odpeljali na izlet v Ljubljano, zvečer pa so se družili še 
na glasbenem večeru. Zadnji dan so se učenci dopoldne družili na delavnici ter izdelali »drevo prijateljstva«, nato pa so se gostje vrnili domov.

Vesna Erjavec

Prometni dan na OŠ Preserje
Na delovno soboto, 29. septembra, je Svet za preventivo in vzgojo 

v cestnem prometu občine Brezovica, skupaj z Zavodom Varna pot in 
OŠ Preserje, pripravil Prometni dan. Učencem so moderatorji Zavoda 
Varna pot prikazali in predstavili prometna pravila in predpise, otroci 
pa so tudi preko igre in pogovora spoznavali vse preventivne ukrepe v 
prometu. Ker so otroci najpogosteje v prometu udeleženi kot pešci in 
kolesarji, je bil poudarek predvsem na tovrstnih pravilih.

Promet je del našega vsakdanjega življenja, prometna kultura pa 
del splošne kulture. Podobno kot učimo otroke uporabljati tri čarob-
ne besede, prosim, hvala in dober dan, jim moramo v različnih pro-
metnih situacijah pojasniti tudi pravila prometnega bontona. To je bil 
tudi namen celotnega Prometnega dneva. Učenci od 1. do 9. razreda 
so ugotavljali, kaj vse je promet in spoznavali prometne predpise, osve-
žili so znanje o prometnih znakih, poudarek je bil tudi na kolesih in 
kolesarski opremi, spoznavali so namen varnostnih sedežev, pasov in 
se na splošno o prometu učili preko različnih aktivnosti in didaktičnih 
pripomočkov. 

Otroci so bili vidno navdušeni nad preizkusom t.i. pijanih očal, ki 
prikažejo dejansko stanje alkoholizirane osebe, njegove sposobnosti za 
vožnjo in reakcijski čas. Po delavnicah, ki so potekale po vseh razredih, 
je sledila še skupna predstavitev v jedilnici, kjer so učenci prisluhnili 
zgodbi prometne žrtve. Pretresljivo zgodbo je povedal Andrej Pegan 

Arheološka razstava v Preserju
S sodelovanjem Osnovne šole Preserje in Zavoda za varstvo kulturne dediščine, Centra za preventivno arheologijo, smo za vas pripravili pe-

stre dejavnosti, posvečene varovanju kulturne dediščine. Takoj po krompirjevih počitnicah vas vabimo na odprtje razstave »Jezerci na suhem«, 
ki bo v avli OŠ Preserje, 05. 11. 2012, ob 18. uri. Z razstavo želimo predstaviti nova odkritja, na katera smo v letu 2010 in 2011 naleteli z arheo-

loškimi izkopavanji na najdišču Sv. Lovrenc. Najdišče se razprostira na 
območju vasi Jezero, na skrajnem južnem obrobju Ljubljanskega barja. 
Na območju 160 m2 smo odkrili več kot štirinajst tisoč najdb, ostanke 
mlajšekamenodobne in bronastodobne naselbine ter sledove železno-
dobnih obredov. Med najzanimivejše najdbe zagotovo sodi glinen sto-
žec, odlomek kamnite plošče z reliefom, serpentinasta sekira, bronast 
žebljiček ter bronastodobna steklena jagoda, ki sodi med najstarejše na 
slovenskem prostoru.

Z arheološkimi izkopavanji na območju predvidene gradnje manjše 
hiše smo odkrili le delček celote, vendar odtisi človekove prisotnosti v 
manjši kraški vrtači, v vasi Jezero, razkrivajo bogato dediščino celotnega 
območja Ljubljanskega barja. Najdišče Sv. Lovrenc je izjemnega pome-
na, saj sledovi stavb, skupaj z ogromnim številom arheoloških najdb, so-
dijo med redke naselbinske ostaline na suhem. Poseben pečat najdišču, 
glede na slovenski prostor, daje tudi edinstven način izkoriščanja narav-
nega zavetja erozijsko nedejavne kraške vrtače za postavitev bivališč in 

iz Kamnika pod Krimom, ki je bil pred leti udeležen v hudi prometni 
nesreči. Življenjsko izkušnjo je opisal tudi v knjigi, avtobiografiji z na-
slovom Misli, ki jokajo. Otrokom je hotel sporočiti predvsem, naj ne 
pijejo alkohola, ko sedajo za volan. Dokler pa so na cesti predvsem kot 
pešci in kolesarji, pa naj bodo pozorni in poskrbijo, da so vedno dobro 
vidni in varni.

Vesna Novak
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Težave z javnim prevozom otrok 
Šolsko leto je ponovno tu, z vsemi dobrimi in tudi slabimi spre-

mljevalci. Kot predstavnik staršev na OŠ Preserje sem bil že ob 
začetku svojega dela soočen z na videz banalno, a nedvomno za 
mnoge veliko težavo, javnim prevozom otrok. 

Naši otroci naj bi imeli zagotovljen kar se da varen prihod v 
šolo in odhod iz nje. Temu je namenjena stroga zakonodaja, po-
sebni postopki izbire prevoznikov, posebne zahteve do izbranih in 
še kaj bi se našlo. Toda očitno to ni dovolj. Težava nastane, ko 
izvajalci ne morejo ali nočejo izpolniti osnovnih pričakovanj. 

Ali v današnjem času voznik res ne more poskrbeti za tisto najo-
snovnejše na avtobusu, red? Smo res že priča nasilju na avtobusu? 

Vozniki prav pogosto ne kontaktirajo z učenci, saj ne želijo 
imeti konfliktov. To je v današnjih časih razumljivo. Strinjamo se 
tudi, da otroci poslušajo odrasle le, če se ti z njimi pogovarjajo. Če 
pa komunikacije ni, je to odlična priložnost za vse negativno, kar 
se lahko poraja v še tako nedolžnih mislih naših šolarjev. Zato se 
mnogi sprašujemo, ali je molk voznika lahko tista prva napaka, ki 
vodi v nered? 

Mogoče se motim in je lahko to vzor. Osebni zgled tistih, ki 
vozijo naše otroke. 

Osebni zgled lokalnega podjetnika prevoznika, ki ga imajo naši 
otroci »radi«, ker je njegova vožnja kot divja avantura, nekaj, kar 
lahko vidijo le v f ilmih. Tisti voznik, ki na avtobusni postaji »pobe-
re« samo toliko otrok, za kolikor jih dobi plačilo, ne ozirajoč se na 
peščico najmlajših, ki tam ostanejo. Človek, ki prilagaja vozni red 
tako, da predčasno prihaja in našim otrokom očitno kaže tekmo-
valnost z linijskim prevoznikom, ki mu je odstopil del pogače. Tek-
muje tudi tako, da z očitno preveliko hitrostjo vozi skozi naselja, 
da na cesti izsiljuje nas, starše, ki občasno sami vozimo otroke, ki 
z izbiro najkrajše poti uspe precej hitreje od linijskega prevoznika 
prispeti na cilj in še bi lahko našteval. Pa zgled voznikov linijskega 
prevoznika, ki ne spoštujejo voznega reda iz popolnoma osebnih 

Naravoslovni dan v 5. razredih OŠ Preserje
V torek, 11. 10. 2012, smo imeli učenci 5. razredov naravoslovni 

dan z naslovom Gobe naših krajev. Dan smo začeli s sprehodom v 
gozd, med katerim smo nabrali različne gobe, mah in ostale plodove. 
Po prihodu v učilnico smo se razdelili v štiri skupine. Vsaka skupina 
je imela svojo nalogo in na koncu pripravila razstavo svojega izdelka. 
Tako smo nabrane gobe razvrščali na strupene in užitne in jih poime-
novali. Posamezne gobe smo tudi opisali in opisali, kako prepoznamo 
užitne in strupene gobe. Skupina učencev je s pomočjo računalnika in 
literature pripravila način priprave gob in različne recepte in ideje za 
pripravo gob. 

Gobe smo tudi naslikali, poimenovali njene sestavne dele in pred-
stavili razvoj gob. Pred nabiranjem gob je potrebno imeti znanje o tem, 
kako jih nabiramo, kje jih najdemo, kdaj rastejo, koliko jih naberemo, 
koliko jih je zdravo uživati in še kaj. 

Na koncu je v avli naše šole nastala razstava, ki so si jo z vese-
ljem ogledovali učenci, učitelji in starši in na katero smo upravičeno 
ponosni.

uresničevanje raznolikih dejavnost. Razpon pomena je še povečalo odkritje delno ohranjene posode z okrasom, na osnovi katere lahko najdišče 
Sv. Lovrenc umestimo med najstarejša na območju Ljubljanskega barja.

Z razstavo bomo skušali predstaviti pomen arheoloških izkopavanj ter hkrati opozoriti na posledice gradbenih posegov, s katerimi se trajno 
spremeni kulturna krajina in izbriše velik del naše kulture in zgodovine. Varstva dediščine ne zagotavljajo zgolj akti in zakonodaja, temveč ga s 
poznavanjem, razumevanjem in spoštovanjem zagotavljamo tudi ljudje sami.

Prazgodovinsko življenje vam bo poskušala pričarati namestnica vodje arheoloških izkopavanj in avtorica razstave, Alja Žorž. Na organizira-
nem vodstvu po razstavi se ji lahko pridružite 07. 11. 2012, ob 18. uri. 

Zavod za varstvo kulturne dediščine, Center za preventivno arheologijo in
Osnovna šola Preserje

Lucija Dolenc Čuk, 
razredničarka 5. b razreda

www.renault.si

NOVI RENAULT CLIO
NIKOLI NE BOSTE POZABILI PRVEGA TRENUTKA
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Renault priporoča

OTROČJE LAHKA ODLOČITEV

 KLIMATSKA NAPRAVA
 RADIO CD MP3
 MEGLENKE
 ELEKTRIČNI POMIK 

 PREDNJIH STEKEL
 ELEKTRIČNO NASTAVLJIVI 

 IN OGREVANI ZUNANJI
 OGLEDALI

+ IZJEMNE PONUDBE 
NA OSTALIH VOZILIH

SAMO DO KONCA MARCA! Nekatere odločitve so lahke. 
Ne zamudite odlične ponudbe Renault z izjemnimi prihranki. 
Stopite do najbližjega Renault salona zdaj, razmišljali boste 
kasneje. In zadovoljni boste! 
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O P T I K A

Nudimo vam veliko izbiro korekcijskih in sončnih očal in smo
pogodbeni dobavitelji medicinsko - tehničnih pripomočkov.

50% popusta na določene modele sončnih očal od marca dalje!

interesov. Želja po predčasnem zaključku 
dela je močnejša od voznega reda, zato 
prenekateri otroci ostajajo brez prevoza, 
mnogokrat brez možnosti normalnega od-
hoda domov, ki zaradi oddaljenosti ni izve-
dljiv niti peš. Ti otroci »sovražijo« takega 
voznika. Obremenijo svoje starše ter živijo 
v strahu, kako bo jutri. Po nepotrebnem 
predčasno prihajajo na avtobusno posta-
jališče in se igrajo na cesti. Zagotovo se jim 
postavlja vprašanje, zakaj ni pri vsem sku-
paj vsaj malo reda? 

Spoštovani! Kam je odšla pamet, kam 
je odšel razum? Saj gre, vendar za naše 
(vaše otroke)! Še je čas, da premislimo in 
egoistične nastope pred najmlajšimi zame-
njamo za zdrav in spoštljiv človeški odnos. 
Temelječ na osebnem zgledu z veliko mero 
razumevanja, da so danes mali potniki jutri 
lahko ... ... in ne žrtve! 

Upam le, da škoda še ni prevelika! Pa 
srečno pot v šolo! 

mag. Ivan Celestina,
predsednik Sveta staršev OŠ Preserje 

Otroci obiskali upokojence
Ob mednarodnem dnevu starejših smo obiskali varovance doma starejših občanov No-

tranje Gorice. Zaposleni so nam povedali, da so se vsi v domu že dalj časa veselili našega 
prihoda. Srečanje, ki smo ga popestrili s pevsko in plesno vsebino, je stanovalce doma 
vidno navdušilo in ganilo. V zahvalo so nas pogostili in vsakemu podarili unikatno lutko 
iz volne. Poslovili smo se s pesmijo »Mi se imamo radi« in z mislijo, da se kmalu zopet vi-
dimo. Prijetno dopoldne smo zaključili s skupnim sprehodom nazaj do vrtca. Ponovno se 
je izkazalo, da so drobne stvari tiste, ki prižgejo iskrico v očeh, narišejo nasmeh na obraz, 
predvsem pa vsem polepšajo dan.

Strokovne delavke enote Notranje Gorice

Odprta pevska vaja privabila nove pevke
Pevke Ženskega pevskega zbora Brezovica smo se s člani 

naših družin in prijatelji ob prihajajoči jeseni že tradicionalno 
odpravile na izlet. Tokrat smo obiskali Prekmurje. V Gornji Rad-
goni, središču vinogradništva na gričevju nad reko Muro, smo 
si pod strokovnim vodstvom ogledali del vinskih kleti. Zgovorna 
vodička nas je popeljala skozi Klet pod skalo, kjer na posebnih 
stojalih zorijo steklenice Zlate radgonske penine, Klet pod rim-
skim kolesom in Klet pod slapom. Seznanila nas je s postopki 
pridelave penin in zgodovino kleti, ki so pomemben del radgon-
ske tradicije.

Ko smo prestopili reko Muro, nas je pot najprej vodila v Do-
brovnik, v podjetje Ocean Orchids, katerega glavna dejavnost je 
proizvodnja orhidej. V tropskem vrtu, ki je del njihove ponudbe, 
smo lahko poleg številnih botaničnih vrst orhidej občudovali za-
nimive tropske in subtropske rastline s celega sveta.

Za kratek čas smo se ustavili v Prlekiji, v Veržeju. Babičev 
mlin na Muri v Veržeju je danes edini panonski plavajoči mlin v 
Sloveniji. Gre za edinstven spomenik slovenske dediščine nepre-
cenljive vrednosti. V Filovcih nam je lončarski mojster Bojnec 

predstavil oblikovanje gline na lončarskem vretenu. V muzeju 
na prostem smo si ogledali dve cimprači, eno od poslednjih še 
delujočih kopastih peči za žganje t. i. črne lončevine in del spo-
meniško zaščitene in rekonstruirane žganjarne.

Sledil je še ogled znamenite Plečnikove cerkve v Bogojini, ka-
tere leseni strop krasijo lončeni krožniki, glavni oltar pa vrči, vse 
delo domačih lončarjev.

Naše druženje ni minilo brez pesmi, prekmurskih ljudskih pe-
smi, kot so San se šetao, Vsi so venci vejli, Ne ouri, ne sejaj, ki so 
stalnica v izboru pesmi ŽPZ Brezovica.

In kakšni so naši načrti za letošnjo sezono? Ob občinskem 
prazniku 2012 smo v začetku oktobra pripravile odprto pevsko 
vajo, ki je privabila naše svojce in prijatelje pa tudi nekaj novih 
pevk. K sodelovanju nas je povabilo Društvo likovnikov iz Lju-
bljane. S ciklom Svatskih pesmi Ambroža Čopija se pripravljamo 
na udeležbo na Sozvočenjih 2012. »Skladatelj Čopi piše zahtev-
ne priredbe in njihova uspešna izvedba je za zbor veliko veselje 
in zadovoljstvo, zboru pa daje visoko verodostojnost.« (K. H.) 
Seveda pa se nezadržno bliža konec leta in z njim božično – no-
voletni koncert. Vabljeni!

Teodora Edita Jesih, 
ŽPZ Brezovica
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Priprave na novo premiero v polnem teku
Gledališka sezona 2012/2013 je v »Sukah« že v polnem teku. Obe gledališki sekciji že pridno vadita ter se pri-

pravljata na gostovanja s predstavama pretekle sezone. Tudi letos bomo pripravili dve novi predstavi, za otroke 
in ostalo populacijo. Izbor za celovečerno predstavo je opravljen in vaje že potekajo. V letošnji sezoni smo tekst 
izbrali igralci sami, kar smo do sedaj v večini primerov prepuščali režiserjem. Tudi datum premiere je predviden 
prej kot običajno, v prvi polovici januarja. Letos smo se odločili za predstavo Ana Migrena, domačega ustvarjalca 
Andreja Rozmana – Roze, režijo pa smo zaupali zelo izkušenemu igralcu in režiserju Gojmirju Lešnjaku – Gojcu. 
Predstava bo imela nekaj prvin, ki jih do sedaj nismo uporabili in niso stalnica v amaterskih gledališčih. Postregla 
bo z dobro mero dobre volje in smeha, zato si po novoletnih praznikih rezervirajte čas za KD Janez Jalen. Vse 
informacije o predstavah in dogodkih najdete na naši spletni strani www.kud-janezjalen.si.

KD Janez Jalen

Številni turnirji v oktobru
V oktobru so se igralci NTK Preserje udeležili številnih tekmovanj. 

Nastopili smo na državnih in mednarodnih tekmovanjih, nadaljevali 
pa sta se tudi članski ligi.

Zadnjo nedeljo v septembru smo v Preserju organizirali prvo regio-
nalno MRNTZ tekmovanje v tej sezoni. Nastopilo je kar 141 igralcev iz 
19-tih klubov naše regije. Najbolj številčni so bili igralci iz Mengša, saj 
jih je prišlo 29, takoj za njimi pa smo bili Preserci, z 19 igralci. Zopet 
smo osvojili kar nekaj medalj. Lep uspeh je dosegla Ana Bartolovič, 
saj je na svojem prvem tekmovanju osvojila tretje mesto v kategoriji 
3. razreda. Dobro se je odrezal tudi Domen Sečnik, ki je osvojil drugo 
mesto pri učencih petega razreda. V finalu je po dobrem in kvalitetnem 
boju izgubil proti Mitji Omerzelu iz Novega mesta. Tudi Lea Matjašič je 
osvojila medaljo, za tretje mesto pri dijakinjah. Skoraj vsi ostali igralci 
so se uvrstili v zaključne dvoboje.
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www.avtohisa-seliskar.si
Betajnova 16, 1360 Vrhnika, tel.: 01 750 2252

7 let garancije10 let garancije

®

Pooblaščeni uvoznik, prodajalec in serviser vozil Chevrolet in Kia

Nova sezona v Karate klubu Brezovica
Karate klub Brezovica tudi letos organizira treninge shotokan kara-

teja, ki potekajo že 14. leto zapored, na OŠ Brezovica. Letošnja novost 
so treningi za najmlajše, predšolske otroke od 4. leta starosti, pri čemer 
je poseben poudarek na razvoju motoričnih sposobnosti, predvsem z 
učenjem in vadbo osnov telovadbe in gimnastike, seveda ob hkratnem 
učenju osnovnih karate tehnik. 

S treningi nadaljujejo tudi tekmovalci, ki so lani osvojili skupno 17 
medalj, kar je največ do sedaj. Posebej so izstopali Nik Vidmar in Žan 
Jagarinec med najmlajšimi ter Nik Čuruvija, ki so v težki konkurenci re-
dno osvajali medalje. Glede na uspehe tekmovalcev in veliko zanimanje 
med mlajšimi, treningi letos potekajo pod vodstvom treh ternerjev tudi 
ob dodatnih terminih. Vpis je možen v času treningov, ki potekajo v 
mali telovadnici na OŠ Brezovica po naslednjem razporedu:

Dan Začetniki Tekmovalci

Ponedeljek 18.00 - 19.00 19.00 - 20.00

Sreda 18.30 - 19.30 18.30 - 19.30

Petek 18.00 - 19.00 19.00 - 20.00

Na turnirju za mlajše kadete in kadete RS v Cerknici je sodelovalo 
osem naših igralcev. Vsi, ki so se ga udeležili, zadnje leto igrajo v tej 
kategoriji. Pri fantih so nastopili Anže Ogrič, Gregor Bratina, Domen 
Sečnik, Anže Susman in Domen Hribar. Dekleta pa so zastopale Kristi-
na Kete, Pia Uršič in Katja Trobevšek. Najbolje se je odrezal Anže Ogrič, 
ki se je uvrstil med šestnajst najboljših. V nadaljevanju tekmovanja je 
izgubil proti Mitji Novelu iz Izole, ki je osvojil končno tretje mesto. Tudi 
Domen Sečnik se je uvrstil v finalno skupino, vsi ostali tekmovalci pa 
so se borili v tolažilni skupini. Tu je Gregor Bratina zmagal ter doka-
zal, da spada med igralce, ki so igrali v finalni skupini. Pri dekletih se 

je v finalno skupino uvrstila le Kristina Kete, ostali dve pa sta igrali v 
tolažilni skupini. Vsi naši igralci so pokazali lep napredek, pri igri in pri 
taktiki, kar je odraz dobrega dela v začetku sezone in med počitnicami. 
Nekaj naših igralcev je nastopilo tudi na zelo močnem mednarodnem 
prvenstvu Alpe - Adria v Ljubljani. Domen Sečnik je zmagal med učenci 
U10 let. S svojo igro in pristopom je v finalu premagal Mitjo Omerzela. 
S tem je dokazal, da je med vodilnimi igralci do 10 let v naši državi. 
Čestitamo! 

NTK Preserje

Karate klub 
Brezovica
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Praznovanje 1. obletnice Centra starejših Notranje Gorice
V petek, 12. oktobra, smo v Centru starejših Notranje Gorice praznovali prvo obletnico, prav na dan, ko je pred enim letom v Notranjih Gori-

cah potekala svečana otvoritev. Takrat smo se veselili nove pridobitve v kraju, hkrati pa smo bili stanovalci in zaposleni postavljeni v novo, neznano 
okolje, ki smo ga morali spoznati in se ga navaditi. 

Ko se ozremo nazaj, si moramo priznati, da nismo prehodili lahke 
poti. Tako kot vsak nov dom, se je tudi naš soočal s številnimi težavami, 
ki pa smo jih vsi skupaj, korak za korakom, uspešno reševali. Zgodili so 
se nam tudi kaki spodrsljaji, vendar smo se iz njih veliko naučili in si lažje 
začrtali našo pot v prihodnost. Iz meseca v mesec nam je šlo bolje in kljub 
veliki fluktuaciji stanovalcev nam je v treh mesecih uspelo zapolniti vse 
kapacitete. Vzpostavili smo sodelovanje s številnimi društvi, šolami, vrtci, 
s prostovoljci in svojci, zaživela je tudi duhovna oskrba v Centru. Center 
je tako začel dobivati svojo pravo podobo in življenje v domu je postajalo 
prijetnejše in bolj domače. Danes si že upamo trditi, da se večina naših 
stanovalcev v Centru počuti kot v domu, kjer so zares doma.

S pogledom, uprtim v prihodnost in dobro voljo, ki nam je ne manj-
ka, gremo po poti naprej. Zavedamo se poslanstva, ki nam je zaupano, 
zato si bomo tudi v prihodnje prizadevali za zagotavljanje kakovostnega 
institucionalnega varstva starejšim osebam, zagotavljanje prijetnega ži-
vljenja stanovalcev v Centru, predvsem pa skrb za dobre in tople odnose 
med stanovalci, svojci, sodelavci in ostalimi občani. 

Vizija bo tudi v prihodnje usmerjena v oblikovanje prijaznega Centra, ki bo užival strokovni ugled in zaupanje stanovalcev, svojcev, zaposlenih 
in širše skupnosti.

Biserka Levačič Nelec, 
direktorica Centra

Na svečanem dogodku so se z glasbeno recitacijskim nastopom predstavili stanovalci in zaposleni Centra 
starejših Notranje Gorice

Nov gasilski dom v Kamniku pod Krimom dobiva svojo podobo
V Kamniku pod Krimom, ob cesti proti naselju Prevalje pod Krimom, vidno napreduje gradnja novega gasilskega doma. Začeli smo pred 

dobrim pol leta in gasilski dom je že skoraj pod streho. Gasilci večino del opravljamo sami, za strokovne nasvete pa se obrnemo na strokovnjake. 
Ekipa dela vse dni v tednu in z velikim zadovoljstvom lahko rečem, da so 
naši fantje »od sile« in vredni spoštovanja. Kdor se je že kdaj lotil kakr-
šnekoli gradnje, ve, koliko prostovoljnega dela, angažiranja in odrekanja 
je potrebno za gradnjo objekta, kot ga gradijo naši gasilci, s pomočjo 
vaščanov in obrtnikov oz. podjetij, ki so nam že naklonili svoje prispevke 
in donacije.

Poleg gradnje v društvu tečejo tudi redne aktivnosti. Konec septem-
bra smo se udeležili občinskega gasilskega tekmovanja. Članice smo v 
kategoriji A, z doseženim prvim mestom, ponovno ubranile naslov naj-
boljših. Za nagrado nas je Janez Kirn pogostil z večerjo. Ob tej priložno-
sti se mu v imenu vseh zahvaljujem za gostoljubnost, ki so je bili večkrat 
deležni tudi naši »gasilci zidarji«. 

Da bomo lahko projekt gradnje nadaljevali in ga uspešno zaklju-
čili, potrebujemo vašo finančno pomoč. Če ste nam pripravljeni po-
magati, lahko prispevek nakažete na naš transakcijski račun 02027-
0253276512, odprt pri NLB, d. d.

Ker je oktober mesec požarne varnosti, smo tudi letos pripravili pregled gasilnih aparatov, ki bo v nedeljo, 28. 10. 2012, od 8. do 12. ure. 
Hkrati bo možen nakup novih gasilnikov, zato ste lepo vabljeni, da se oglasite v našem starem gasilskem domu. V službi ljudstva »NA POMOČ!«

Dragica Brancelj, 
predsednica PGD

Gasilci iz Vnanjih Goric na najtežjem gasilskem tekmovanju
Člani PGD Vnanje Gorice smo se že drugo leto zapored udeležili najtežjega gasilskega tekmovanja Firefighter combat challenge: najtežji dve 

minuti v športu, ki je potekalo med 21. - 23. 9. 2012 na Bledu. Člani smo se v konkurenci posameznikov in dvojic pomerili s prostovoljnimi in po-
klicnimi gasilci iz Slovenije, nekaterih evropskih držav ter tudi ameriškimi gasilci iz evropskih vojaških letalskih baz. Naše društvo je na tekmovanju 
zastopalo kar 8 tekmovalcev (David Prezelj, Matevž Perne, Marko Perne, Marko Debevec, Marko Jelovčan, Blaž Židanek, Matija Petelin ter Klemen 
Istenič). Štirje tekmovalci so nastopali tudi v tekmovanju dvojic (Tom & Jerry: David Prezelj, Matevž Perne; M&M´s: Marko Debevec, Marko Per-
ne). Na tekmovanje smo se začeli pripravljati že v zgodnjih pomladnih mesecih, s pridobivanjem in vzdrževanjem osebne fizične pripravljenosti. 
Poletje je bilo namenjeno treniranju in tehničnem izpopolnjevanju posameznih disciplin tekmovanja. Dosegli smo za nas odlične rezultate, saj 
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se je zelo težko kosati s profesionalci, ki namenijo treningu cele dneve, 
z razliko od nas, ki lahko treniramo samo v prostem času. Počasi se 
bomo že začeli pripravljati na tekmovanje za drugo leto, z željo po bolj-
ših rezultatih in boljši fizični pripravljenosti, ki je eden glavnih vzrokov 
za udejstvovanje na tem tekmovanju.

Tekmovanje je zasnoval upokojeni ameriški gasilec in reševalec dr. 
Paul Davis za preverjanje fizičnih sposobnosti gasilcev, ki velja za eno 
najbolj zahtevnih tekmovanj na svetu. 

Gasilec tekmuje s popolno operativno opremo, težko približno 25 
kg ter diha zrak preko maske iz tlačne posode, pri tem pa mu ne sme 
zmanjkati zraka v tlačni posodi. Gasilec mora s 20 kg težko zvito cevjo 
na rami priteči po stopnišču v 3. nadstropje. Na vrhu stopnišča odloži 
cev v zaboj in že nadaljuje z vlečenjem 20 kilogramske uteži po vrvi 12 
metrov visoko. Ko utež potegne do vrha, steče po stopnicah navzdol, 
kjer ga na poligonu že čaka 70 kg težka železna klada, ki jo mora s 4 kg 
težkim plastičnim kladivom med nogami premakniti za 1 meter nazaj. 
Med ovirami teče 40 metrov, vzame polno gasilsko cev vode in jo vleče 
nazaj 22 m ter na koncu skozi vratca z vodnim curkom zbije tarčo. 
Takoj zatem že zgrabi 80 kg težkega ponesrečenca, ki ga mora zvleči do 
32 metrov oddaljenega cilja. Marko Perne

Gasilni aparat v vsako stanovanje
Ob mesecu požarne varnosti gasilci PGD Vnanje Gorice pripo-

ročajo, da imate v svojem stanovanju ali hiši nameščen gasilnik. 
Obiskali smo jih na dnevu odprtih vrat, kjer so predstavili svojo 
dejavnost in pregledali gasilne aparate.

Razlogov, zakaj bi v svojem stanovanju imeli gasilni aparat, je 
veliko, saj nikoli ne veste, kje in kdaj vas lahko preseneti požar. V 
stanovanju imamo namreč vrsto snovi, ki lahko zagorijo. Kot so 
pojasnili prostovoljni gasilci iz Vnanjih Goric, se vedno več obča-
nov odloča za nakup gasilnega aparata. »Dobro je, da ima vsak 
preventivno v stanovanju gasilni aparat. Vedno več ljudi se zave-
da, da ga morajo imeti doma, saj lahko pogasijo začetni požar,« 
so pojasnili vnanjegoriški gasilci. Ti so še opozorili, da se lahko 
začetni požar z gasilnikom učinkovito pogasi ob pravilni upora-
bi in rokovanju, vendar pri tem ljudje ne smejo ogrožati svojega 
življenja. V primeru, da začetnega požara ni možno pogasiti, je 
treba poklicati številko 112.

Pri nas so najbolj razširjeni aparati z gasilnim praškom, precej 
je razširjen tudi gasilnik z ogljikovim dioksidom, manj pa voda, 
gasilna pena in druga sredstva za gašenje. Pred nakupom se po-
svetujte s strokovnjakom, ki vam bo svetoval, kakšen gasilnik ku-
piti za objekt, v katerem ga boste uporabili. Gasilne aparate je 
potrebno tudi pregledati, nov aparat po dveh letih, nato pa vsako 
leto. 

Dneve odprtih vrat prirejajo že več let, glavni namen pa je jav-

Brezovški skavti smo začeli novo skavts-
ko leto

V petek, 5. oktobra, ob 17h, smo se skavti zbrali na travniku pred 
Marijinim domom na Brezovici. Na začetku srečanja je bil sklican slo-
vesni zbor, ki mu je sledil dvig zastav ob spremljavi skavtske in slovenske 
himne.

Vsaki novi začetki prinašajo spremembe. Za nekatere skavte je bila 
ta sprememba prehod v višjo vejo oz. starostno skupino. Za vsak pre-
hod je bila dana naloga, ki jo je moral izpolniti tisti, ki je zamenjal vejo. 
Najmlajši so delili bonbone, malo starejši so pazili, da jim svečka ne 
ugasne, še starejši so morali zaupati svojim soskavtom, da jih bodo 
ujeli, ko so skočili iz lestve in najstarejši so morali s pantomimo poka-
zati tri svoje lastnosti. Prehodom sta sledila določitev voditeljev za vsa-
ko starostno skupino in skupno slikanje nato pa maša za uspešno leto. 

Po maši smo si v Marijinem domu ogledali slike prejšnjega leta 
temu pa je sledila skavtska pojedina - pečene hrenovke.

Skavti

nosti predstaviti delovanje gasilcev. Obiskovalcem so tako poka-
zali gasilsko opremo in vozila, hkrati pa so dan odprtih vrat izko-
ristili tudi za vajo mladine, vpis novih članov in druženje. 

Vesna Erjavec
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K Španu jih vozimo že 30 let
Praznovanje okroglega jubileja Avtocentra Špan, ki ga je pred 30 leti na Brezovici ustanovil Ludvik Špan, je konec oktobra napolnilo ploščad 

pri avtocentru, slavnostne prireditve pa se je udeležilo več sto podpornikov domačega podjetnika, visokih gostov, poslovnih partnerjev, prijateljev 
in uporabnikov. Bilo je barvito, svečano, razkošno, bleščeče in predvsem veselo.

Slavje so z nagovori pospremili direktor podjetja in »slavljenec« Ludvik Špan, generalni direktor Gospodarske zbornice Slovenije mag. Samo 
Milič Hribar, predsednik Obrtno - podjetniške zbornice Slovenije Štefan Pavlinjek in župan Metod Ropret. Ob tej priložnosti pa so Ludviku Španu 
za uspešno 30-letno poslovanje njegovega podjetja podelili tudi priznanje Obrtno - podjetniške zbornice in posebno priznanje občine. Prireditev 
je vodila simpatična Bernarda Žarn, za polno mero zabave in glasbe pa je po uradnem delu poskrbela legendarna hrvaška pevka Danijela.

Ponudba družinskega podjetja je plod vizije in strategije, ki ji družina Špan sledi že od samega začetka, lastnikom vozil ponuditi celovito paleto 
kakovostnih storitev na enem mestu. Da gre za zgodbo o uspehu, priča dejstvo, da je Špan s poslovanjem na Brezovici začel leta 1982 na 32,5 
kvadratnih metrih servisne površine, danes pa se njegovo srednje veliko podjetje, kjer je zaposlenih sto sodelavcev, razprostira na več salonskih, 
prodajnih, servisnih, vulkanizerskih in drugih prostorih. 

30 let je vztrajno ustvarjal in danes Špan velja za nekakšnega »leaderja« v avtoservisni dejavnosti. Podjetje je postalo sinonim za vulkanizerske 
storitve, ki so jih nadgradili s številnimi drugimi storitvami. O kakovo-
stnih storitvah pričajo tudi nagrade in priznanja, ki jih je podjetje preje-
lo, med drugim leta 2001 certifikat kakovosti št. V-001, ki ga podeljuje 
Obrtna zbornica Slovenije, za kakovostno vulkanizersko delavnico. V 
letu 2009 pa so pridobili še certifikat ISO kakovosti 9001:2008.

»Ko vidim takšno panoramo ljudi pred sabo, sem vesel. Posebej lepo 
bi pozdravil vse moje sodelavce in tudi naše koristnike storitev. Brez vas, 
ni nas. Zato je vam ta večer namenjen.« Špan je med drugim na govorni-
škem odru predstavil tudi načrte za prihodnost. »Prvih trideset let smo 
delali, drugih trideset bomo zastavili in tudi predali. Ostajamo družin-
sko podjetje, poleg žene v podjetju delata oba otroka, upam pa, da ob 
60-letnici ne bom govoril jaz, ampak kdo drug … Ob 30-obletnici sem 
pričakoval velik obisk, vendar tolikšnega pa ne. Lepo vas je videti. To je 
še en dokaz, da dobro delamo,« je dejal Ludvik Špan.

Uradnemu delu je sledila nepozabna zabava z Danielo, ki je dodobra 
ogrela publiko in poskrbela, da se je zabavalo še dolgo v noč. 

Vesna Novak

DU Tulipan – starejši za starejše
Končno je napočil večkrat napovedan dan, 5. ok-

tober, ko je bilo predvideno družabno srečanje »Sta-
rejši za starejše«. No, naslov članka je rahlo zavajajoč, 
kajti organizacija srečanja je padla na pleča Rdečemu 
križu, s predsednikom Dragom Zorcem, ki je prevzel 
levji delež priprav in pri društvu Tulipan. Tudi naslov 
srečanja ni ravno ustrezen, saj so nam na našem srečanju dogodek 
popestrili triletniki iz bližnjega vrtca. Po pozdravnem govoru in na-
povedi programa so udeleženci srečanja z vidnim zadovoljstvom 
sprejeli sugestijo, da pri prihodu »umetniške skupine« naredijo špalir 
in s ploskanjem pozdravijo prihajajoče »umetnike«. Z nekaj pesmi-
mi, ob spremljavi harmonike, smo lažje dočakali trenutek nastopa. 
Naš neprekosljivi harmonikar in duhovitež Bojan Celar je na čelu ko-
lone triletnikov, ki so krepko znižali starostno povprečje prisotnih, 
pripeljal v dvorano našo prihodnost. S špalirjem in ploskanjem smo 
rahlo zmedli prisrčne malčke. Prvo skupino 19 Sončkov sta za na-
stop pripravili Tanja Peklaj in Sergeja Kocjan, drugo, 19 Medvedkov 
pa Vesna Sever in Tina Hlače. 

Obvestilu bom dodal še tole novičko. »Tršica« Vesna se je na-
slednji dan poročila. Želimo ji veliko sreče v zakonu in zvrhan koš 
užitkov pri vzgoji svojih otrok. 

Ne vprašajte me, katera skupina, Sončki ali Medvedki je bila bolj 
prisrčna, saj bi se komisija, ki bi o tem odločala, verjetno sprla. Rav-
no na začetku programa se je zaslišal moteč ropot, kajti delavci so s 
strojem razbijali sosednjo steno. To omenjam zato, da veste, da so 
se dela pri zidavi prizidka zdravstvenemu domu že začela. Mogoče 
bodo otvoritev prizidka dočakali celo prisotni na srečanju. Pohitel 
sem do gradbenih delavcev in jih zaprosil, da za 20 minut naredijo 
»čik-pavzo«. Ustregli so mi. Hvala. 
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S kavča na telovadbo!
Končno se nam ni treba vozit v Ljubljano, da bi 

se malo razmigali! Od letošnje jeseni bomo lahko 

telovadili skoraj doma!

   Kje in kdaj?
     - pon. in sre. ob 19h na

      OŠ Notranje  Gorice

      - sreda ob 20.30h, 

pet. ob 20h na OŠ Brezovica

NOVO!!! VADBA ZA UPOKOJENCE
Ob zadostnem številu prijav se bo odvijala

2x tedensko v OŠ Notranje Gorice 

od 17.30h do 18.30h

Cena s popustom: 25 /mesec€

Se sliši ok?
Hitro zavrtite telefon za dodatne informacije: 

Mina 040 221 527

Pri odhodu malčkov smo ponovili koračnico ter špalir in marsikate-
remu udeležencu našega srečanja se je zaradi spomina na rano mladost 
utrnila solzica. Nato je v dvorani zadišala zašpiljena kranjska klobasa 
in s podporo vinčka smo po nadaljevanju zabavnega dela, v spremljavi 
Bojanove harmonike, enotno zapeli upokojensko himno. Sledilo je ne-
kaj šal na račun naših let in ker je eden od udeležencev imel rojstni dan, 
smo mu zapeli standardno čestitko, »nesrečni polnoletnik« pa je zaple-
sal še s svojo ženo. Plesu se je pridružilo še nekaj parov in v prijetnem 
vzdušju smo zaključili letošnje družabno srečanje »Starejši za starejše«. 
Zahvaljujem se udeležencem za izkazano dobro voljo, ki je pripomogla, 

da bo srečanje ostalo v trajnem spominu. Zahvala pripada tudi organi-
zatorjem za učinkovitost pri pripravi srečanja.

Samo Bog in naša trenutna vlada vesta, če ga bomo lahko ponovili 
drugo leto. Glede na varčevalne ukrepe vlade, bo eventuelno srečanje 
pod geslom »Umirajoči za umirajoče«. Upokojenci so najcenejši, če 
ostajajo doma in čakajo Matildo. Od nas je odvisno, če bo res tako. Ker 
sem optimist, bom članek zaključil takole: »Lepo je v naši domovini …«.

Pa še to. Sv. Martin (316 – 8. november 397), čeprav otrok nekr-
ščanskih staršev in rimski vojščak, se je spreobrnil v kristjana, postal 
puščavnik in pozneje celo škof. Njegov pogreb je bil 11. novembra in 
kristjani ta dan praznujejo kot njegov godovni dan. Hvala Bogu, da so 
mu namenili zavetništvo vinogradništva in tako se je, zahvaljujoč zlati 
kapljici, uvrstil med najbolj priljubljene svetnike. To je bil uvod v vabilo 
na Martinovanje, ki ga boste pravočasno prejeli. 

Planiramo tudi plesne aktivnosti oziroma plesno razgibavanje 
ob glasbi in koreografiji voditeljice. To bodo družabna srečanja, 
kjer se bomo zabavali v plesnih korakih v parih in tudi individualno 
v skupinskem nastopu. Vabimo ne le člane društva, temveč vse, ki 
so željni plesa, gibanja in družabnosti ob glasbi. Več nas bo, nižja 
bo cena. Če vas ta dejavnost zanima, pokličite 030 264 709 in se 
zaradi organizacije prijavite najkasneje do 5. novembra 2012. Na-
daljnje informacije sledijo. 

 Toni Jurjec,
 predsednik društva Tulipan

Občinsko tekmovanje mladine
V soboto, 22. 9. 2012, je v organizaciji PGD Zalog potekalo občinsko tekmovanje treh občin v gasilsko - športnih disciplinah za 

mladino. Iz PGD Jezero so se tekmovanja udeležile vse štiri mladinske ekipe. Pionirji in pionirke so tekmovali z vajo z vedrovko in vajo 
razvrščanja, mladinci in mladinke pa z vajo z hidrantom in vajo razvrščanja. Ekipi fantov sta tekmovali v kar številčni konkurenci, ekipi 
deklet pa sta po nekaj letih le dobili konkurenco, tako da je bila pozitivna tekmovalnost in želja po čim boljšem rezultatu še večja. Po 
končanem tekmovalnem delu so se vsi tekmovalci na toplem soncu, ki je tako polepšal tekmovalno soboto, zabavali vse do razglasitve. 

Ko je bilo vse pripravljeno za razglasitev, so vse enote v zboru ne-
strpno čakale na rezultate. Po objavi rezultatov ostalih dveh zvez 
je na vrsto prišla GZ Brezovica. In lahko rečemo, da smo letos 
zelo ponosni, saj smo v vseh štirih kategorijah prišli do stopničk. 
Ekipe pionirk, mladink in mladincev so osvojile zlato medaljo, 
ekipa pionirjev pa srebrno. In veselje na obrazih naših mladih ga-
silcev je bilo nepopisno. To je tisto, kar njim in nam, mentorjem, 
največ pomeni, da so vadili in vadili in s trdim delom prišli do 
odličnih rezultatov. Po koncu smo naredili še pravo gasilsko fo-
tograf ijo, na kateri se vidijo vsa njihova priznanja. Prepričajte se 
sami o njihovem veselju. 

Mladinska komisija PGD Jezero
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ski podžupan, prof. Janez Koželj. Novo zavetišče bo izboljšalo pogoje 
predvsem za mačke, za katere naj bi ob realizaciji projekta pridobili 
bistveno več kapacitet. Trenutno imajo v zavetišču 34 fiksnih mest za 
mačke ter več premičnih boksov, tako da lahko v višku sezone v zaveti-
šču namestijo do 120 mačk. Ob prenovi zavetišča bi se številka bistve-
no povečala, nekje do 250. Povečali pa bi tudi namestitvene kapacitete 
za pse, iz sedanjih 68 do okoli 80. 

Če najdete izgubljenega psa ali mačko, lahko pokličete 01/256 02 
79, jim pišete na info@zavetisce-ljubljana.si ali se jim pridružite na Fa-
cebooku, www.facebook.com/zavetisceljubljana 

Vesna Erjavec

Tekmovanje v gasilsko športnih discipli-
nah

V soboto, 22. 9. 2012, smo imeli gasilsko tekmovanje v Zalogu nad 
Polhovim Gradcem. Pionirji smo zbijali tarče in tekmovali v vaji razvr-
ščanja (korakanje). Tarče smo zbili brez napak. Pri korakanju pa smo 
se malo zmotili in dobili kazenske točke. Dosegli smo tretje mesto in 
bili zelo veseli. Mladinci pa smo tekmovali v suhi vaji s hidrantom in 
razvrščanju. Pri vaji s hidrantom smo bili malo slabši, korakali pa smo 
odlično. Dosegli smo četrto mesto. Čeprav nismo dobili medalje, smo 
bili zadovoljni. Želimo si, da bi bili naslednjič prvi.

Pionirji in mladinci 
PGD Podpeč

Sporočilo v steklenici
Katedra za družinsko medicino Medicinske fakultete v Ljubljani že več let izvaja projekt »Sporočilo v steklenici«, katerega namen je zmanjševa-

nje škode zaradi pitja alkohola. Obiščite spletno stran projekta: www.nalijem.si, kjer lahko pridobite precej informacij, hkrati pa lahko izpolnite 
anonimni vprašalnik, s katerim lahko v samo v 5 minutah sami ocenite svoje pitje alkohola. Na koncu dobite povratno sporočilo. 

Torej, obiščite spletno stran www.nalijem.si in izpolnite anonimni vprašalnik. 
Hvala!

Medicinska fakulteta

Deset let Zavetišča Ljubljana
Pred desetimi leti je bilo na svetovni dan živali, 4. oktobra, ustano-

vljeno Zavetišče Ljubljana. V zadnjih 10 letih so sprejeli 20.000 živali, s 
čimer je zavetišče na Gmajnicah največje zavetišče v Sloveniji. Od lan-
skega aprila ljubljansko zavetišče skrbi tudi za zapuščene živali, ki jih 
najdejo na območju občine Brezovica.

»V tem desetletju so bile seveda najbolj vesele živali, ki so bile vr-
njene lastnikom, teh je bilo 2370, novi dom smo našli 6680 živalim 
in v okolje vrnili 5806 mačkov,« je pojasnil vodja zavetišča in veterinar 
Marko Oman. Nekaj zgodb smo spoznali tudi na praznovanju desete 
obletnice zavetišča, ko so javnosti na stežaj odprli vrata. Spoznali ste 
lahko pasje in mačje izgubljence, prebirali živalske zgodbe, ki jih pišejo 
v zavetišču ter zgodbe sprehajalcev, se sprehodili po prostorih zavetišča 
in se z oskrbniki posvetovali o izbiri novega hišnega ljubljenca. 

Ob deseti obletnici pa so zavetišče skupaj s svojimi lastniki obiskali 
tudi tisti, ki so tu pred leti preživeli nekaj časa. Med njimi je bila prva 
psička, ki je bila sprejeta v zavetišče, Pika. Zavetišče je bilo sprva na-
menjeno predvsem oskrbi psov, že kmalu pa se je izkazalo, da glavno 
problematiko predstavljajo neželene mačke. Tako med poletjem dnev-
no v zavetišče sprejmejo kar med 5 in 40 mačk. Zaradi tega ter zaradi 
dotrajanih in popolnoma neprimernih prostorov, ki ne ustrezajo stan-
dardom in ne izpolnjujejo tehničnih pogojev, zavetišče potrebuje nove 
prostore. 

Sklep o pripravi idejnega projekta novega zavetišča so podpisali 
lani, 4. januarja, projekt pa so po dveh letih ravno na svojo deseto 
obletnico predstavili javnosti. »Zavetišče, kakršno je danes, nam ni v 
ponos in vsak obisk nam govori o tem, da vendarle naredimo en ko-
rak,« je ob predstavitvi idejnega projekta in makete povedal ljubljan-

Izleti PD Podpeč – Preserje
Izlet na Socerb, Glinščico, Botač in Kokoš 

Planinsko društvo Podpeč – Preserje vabi v nedeljo, 4. 11. 2012 na Socerb, Glinščico, Botač in Kokoš. Odhod je ob 7.00 izpred OŠ Preserje, 
ustavili se bomo tudi v Kamniku pod Krimom, Podpeči, Notranjih in Vnanjih Goricah in na Brezovici. Z avtobusom se bomo popeljali do Socerba, 
od koder se bomo spustili v slikovito dolino Glinščice in se povzpeli do Botača in Krvavega potoka. V kolikor bo čas dopuščal, se bomo malo peš, 
malo s prevozom podali še na Kokoš. Pri povratku bi si privoščili še pozno kosilo. Cena izleta je 15 EUR. Prijave do četrtka, 2. 11. 2012, zbira Marko 
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www.renault.si

Ime trgovca Naslov trgovca IN mesto, tel: 0123 456 7890, www.Imetrgovca.com 
OdprtO Od pOnedeljka dO petka Od xx. dO yy., sObOta Od xx. dO yy., nedelja Od xx. dO yy/zaprtO.

Renault priporoča pOr a ba pr i  meša nem c ik lu 3,6 -  5,5 l /100km. emis ije cO 2 93 - 127 g /km

NOVI RENAULT CLIO NIKOLI NE BOSTE POZABILI PRVEGA TRENUTKA
 3,6 – 5,5 l/100 km 
 MOTORJI ENERGY 

 5 zvezdic Euro NCAP
 MULTIMEDIJSKI ZASLON NA DOTIK

* Vsi prejeti smsi so brezplačni, poslana sms sporočila bodo obračunana po ceniku vašega operaterja. Več informacij na www.renault.si.
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StraSt že ima barvo. 
             ZdAj jE dOBILA šE OBLIKO.

Goršič, na 041 795 006, v večernih urah, ki bo izlet tudi vodil. 
Izlet za veterane na Trdinov vrh

V sredo, 7. 11. 2012, za vse veterane organiziramo izlet na Trdinov vrh. Odhod je ob 7.00 iz Preserja, ustavili se bomo tudi v Kamniku pod Kri-
mom, Podpeči, Notranjih in Vnanjih Goricah in na Brezovici.

Z avtobusom se bomo popeljali do vasi Gaberje. Od tam se bomo mimo Doma Gospodična na Gorjancih odpravili proti Trdinovemu vrhu. 
Hoje bo približno dve uri in pol. V dolino se bomo vračali mimo Gospodične na Gorjancih. V prijazni planinski koči bomo imeli krajši počitek. 
Avtobus nas bo odpeljal do turistične kmetije Matkovič, kjer nas bosta pričakala prijazna gostitelja z aperitivom in belokranjsko pogačo. Po pred-
hodnem dogovoru si bomo privoščili belokranjske specialitete, odojka in v zidanici degustirali letošnjo Metliško črnino. Cena prevoza za člane je 
15 EUR.

Prijave do četrtka, 4. 11. 2012, zbira Marko Goršič, na 041 795-006, v večernih urah, ki bo izlet tudi vodil. 
Izlet na Socerb, Osp in Tinjan

V nedeljo, 18. 11. 2012, gremo na Socerb - Osp - Tinjan. Odhod je ob 8.00 iz Preserja, ustavili se bomo tudi v Kamniku pod Krimom, Podpeči, 
Notranjih in Vnanjih Goricah ter na Brezovici.

Z avtobusom se bomo peljali do Socerba, kjer si bomo ogledali grad Socerb, imeli čudovit razgled na Tržaški zaliv in si ogledali edino podze-
mno cerkev, če bo odprto. Potem se bomo spustili do Ospa, od tam po markirani planinski poti na Tinjan. Skupaj bo hoje med dve in pol in tri 
ure. Malica bo iz nahrbtnika, po dogovoru se bomo nazaj grede ustavili v kakšni gostilni na nedeljskem kosilu. Priporočam gojzarje, močne hlače, 
termoflis in vetrovko. Pot je tehnično nezahtevna. Cena izleta je 15 EUR (samo prevoz), za osnovnošolske otroke, člane Mladinskega Odseka PD 
Podpeč - Preserje 6 EUR. Prijave do četrtka, 15. 11. 2012, zbira Goran Šehovič, na 041 502 897, ki bo izlet tudi vodil. 

PD Podpeč - Preserje

Reliable. No matter what.www.dacia.si
Dacia Duster je s pogonom na vsa štiri kolesa kos vsem preprekam, ki jih postavljajo najzahtevnejši tereni. Odlikuje ga tudi izjemno dostopna cena in najmanjša 
izguba vrednosti med vsemi kompaktnimi športnimi terenci.** Izkoristite posebno oktobrsko ponudbo, ki prinaša brezskrbnih 5 let garancije.
*Velja do izpolnitve prvega od dveh pogojev: 5 let ali 100.000 km. **Focus Online, članek Auto Restwert 2015. Slika je simbolna. Renault Nissan Slovenija, d.o.o., Dunajska 22, 1511 Ljubljana.

DACIA DUSTER: PORABA PRI MEŠANEM CIKLU: 5,0 – 8,0 L/100 km. EMISIJE CO2: 130 – 185 g/km.

Resen terenec
Dacia Duster 4x4

že za 11.990 €

Avtohiša MALGAJ d.o.o.,
Tr ž a š k a  10 8 ,  L j u b l j a n a ,  t e l . :  01  2 0  0 0  5 5 0 ,  f a x :  01  2 0  0 0  555
Odprto: 8-18h, sobota 8-12h,                                             www.malgaj.com

Otvoritev informacijskih tabel
Od junija 2011 je tudi Ljubljansko barje z ostanki prazgodovinskih 

kolišč eno izmed 936 enot na prestižnem UNESCO Seznamu svetovne 
dediščine. Dve skupini kolišč pri Igu sta bili kot kulturna arheološka 
dediščina vpisani v okviru serijske mednarodne nominacije »Prazgodo-
vinska kolišča okoli Alp«, v kateri sodelujejo še Švica, Francija, Nemči-
ja, Avstrija in Italija. S svojo izjemno univerzalno vrednostjo prispevata 
k razumevanju in poznavanju prazgodovinskih koliščarskih civilizacij, 

ki so se raztezale v tem zaokroženem geografskem območju več kot 
4500 let.

V torek, 25. septembra 2012, je bila na Igu slovesnost ob uradni otvo-
ritvi informacijskih tabel, ki so se je udeležili predstavniki ministrstev, pri-
stojnih za kulturo in za ohranjanje narave, skoraj vsi župani barjanskih 
občin, Slovenske nacionalne komisije za UNESCO, nekaj poslancev in 
številni domačini. Slavnostni govornik je bil dr. Žiga Turk, ki je opozoril 
na velik pomen Ljubljanskega barja tako z vidika naravne kot kulturne de-
diščine ter pozval zbrane, da vsak s svojega vidika pri svojih odločitvah in 
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Meddruštvena mladinska vaja 2012
V soboto, 13. 10. 2012, ob 17.30, je prišlo do (namišljenega) manj-

šega požara v Preserju. Klicu na pomoč sta se odzvali prostovoljni ga-
silski društvi Preserje in Jezero. Skupaj je sodelovalo 22 gasilcev s tremi 
vozili. Na srečo je bila to le meddruštvena gasilska mladinska vaja v 
oktobru, mesecu požarne varnosti. Cilj vaje je bil dosežen, mladi ga-
silci so bili z izvedbo in prikazom »pravega« gašenja zelo zadovoljni. 
Zahvaljujemo se sosednjemu društvu PGD Jezero, ki se je odzvalo in 
sodelovalo pri vaji. Ob koncu je sledil postroj enot, kjer je predsednik 
GZ Brezovica, g. Marko Susman spregovoril o pomenu podobnih vaj 
za vse podmladke društev. Na koncu pa smo za jedačo in pijačo poskr-
beli gasilci PGD Preserje. 

Z gasilskim pozdravom NA POMOČ! Vas pozdravljamo
Mladi iz PGD Preserje

dejanjih skuša k njegovi ohranitvi tudi prispevati. Po besedah direktorice 
javnega zavoda Krajinski park Ljubljansko barje Barbare Zupanc je vpis 
na Unescov seznam šele prvi korak k ohranjanju te dediščine, saj je po-
membno predvsem nadaljnje aktivno upravljanje s spomenikom. Ključno 
pa je, da se zagotavlja dovolj visoka raven talne vode, ki ustvarja ugodno 
stanje za ohranitev ostankov kolišč, obenem pa se omogoča tudi obsta-
nek pomembnih, biotsko raznovrstnih, mokrotnih travnikov nad njimi. 

V.d. generalne direktorice direktorata za kulturno dediščino na mi-
nistrstvu za izobraževanje, znanost, kulturo in šport Damjana Pečnik je 
izrazila upanje, da bo, kljub temu, da v naravi ni vidnih sledi kulturne de-
diščine, lokalna skupnost v sodelovanju s Krajinskim parkom Ljubljansko 
barje znala iz tega narediti zgodbo, ki bo pripomogla k razvoju turizma in 
k ozaveščanju o kulturni dediščini.

Vpis na UNESCO Seznam svetovne dediščine v nasprotju s široko 
razširjenim mnenjem ne zagotavlja posebne zaščite, niti ne prinaša ne-
posrednega financiranja. Vpis na seznam pomeni torej, da mora drža-
va s pravnimi, finančnimi, kadrovskimi, strokovnimi, organizacijskimi 
mehanizmi zagotoviti, da bo spomenik v bodoče dolgoročno ohranil 
tiste atribute, zaradi katerih je bil na seznam vpisan.

Krajinski park Ljubljansko Barje

Izlet in martinovanje
Seniorji stranke SDS Brezovica vabijo članice, člane ter simpatizerje stranke SDS na izlet in martinovanje v dolino Temenice, v gostilno Jap. 

Odhod avtobusa je 09. 11. 2012, ob 9.00, iz Rakitne. Avtobus pobira vse potnike po vseh AP do občine Brezovica, kjer bo kratek postanek. Pot 
nadaljujemo po AC do Trebnjega. Ustavili se bomo pri gradu, ki je bil zgrajen leta 1385 in je bil v lasti Celjskih grofov ter Habsburžanov. Današnjo 
podobo je dobil v 16. stoletju, nekaj let pa je bil trebanjski graščak tudi Friderik Irenej Baraga. V središču Trebnjega stoji župnijska cerkev iz leta 
1443, pred njenim vhodom pa Baragov kip, delo Franceta Goršeta iz leta 1978.

Po ogledih se bomo sprehodili po mestnem jedru Trebnjega ter si vzeli čas za kavo. Nadalje se bomo odpeljali po Temeški dolini do vasi Te-
menica, kjer se bomo podali na Debeli hrib, ki je posejan z vinogradi in zidanicami. Tam nas bodo povabili v vinsko klet, na krst vina ter pokušino 
novega vina. Od tam se bomo sprehodili (cca 500m) do vrha hriba, kjer se razprostira prekrasen pogled po vsej Dolenjski, tja do Trdinovega vrha, 
seveda če bo vreme dopuščalo. Kdor bo prišel do vrha, si bo lahko natočil kozarec cvička ali vode. Po ogledih se bomo odpeljali v dolino do go-
stilne Jap na dobro kosilo. Ob zvokih harmonike se bomo tudi zavrteli, da pa ne bo kdo omagal, nam pripada tudi lahka večerja. Cena po osebi je 
15 EUR (plača se na avtobusu), razliko do polne cene pa plača stranka SDS Brezovica. Cena vključuje: prevoz na omenjeni lokaciji, kosilo, večerjo, 
krst mošta, pogostitev z aperitivom in degustacijo vina, vodenje in organizacijo izleta.

Informacije in prijave zbira Ivan Zbačnik, na telefon 0173561 363 ali mobitel 031 455 797. Prijave zbiramo do 06. 11. 2012 oziroma do zasedbe 
mest v avtobusu. Lepo vabljeni.

Seniorji SDS Brezovica 

Upokojenci iz Notranjih Goricah septembra zelo aktivni 
Ko je minila letošnja vročina, smo se podali na izlet proti Dolenjski. Obiskali smo zeliščarsko kmetijo Plavica iz okolice Dolenjskih Toplic. Znani 

zeliščar Jože Majes nam je najprej predaval o zdravilnih rastlinah in uporabi teh iz njegovega programa, potem smo se jih ogledali na njegovi kme-
tiji. Po končanem ogledu smo se odpeljali na kopanje v Dolenjske Toplice, kjer smo imeli tudi kosilo. Proti večeru smo se vračali domov.

V septembru je imela balinarska sekcija DU Notranje Gorice - Plešivica na športnem igrišču Jama meddruštveni balinarski turnir moških ekip 
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Za mlade ni slabega vremena
Čeprav nam šolske in obšolske dejavnosti vzamejo veliko časa, ga 

najdemo tudi za družabne aktivnosti. V septembru smo uspešno so-
delovali na športnih igrah v Jami. Oktobra smo se srečevali v Ašičevem 
domu, novembra pa se bomo tudi na Logu. Tako spoznavamo našo 
občino z okolico podobno, kot spoznavajo naše Brce družine in mladi 

od vsepovsod. Sredi novembra nas obiščejo mladi iz Logatca. Če pa 
dežuje, imamo dovolj možnosti torej tudi pod streho. Na primer na 
skate parku, kjer se nam pogosto pridružijo tudi znani, kot sta Rok 
Trkaj, Marko Grilc in še marsikdo. 

Janez Stanovnik

Obvestilo kmetijske svetovalne službe
Pavšalno nadomestilo

Obveščamo vas, da bo po novem mogoče oddati obrazec za pa-
všalno nadomestilo (8 %) samo v elektronski obliki in ne več po pošti 
kot do sedaj. Obrazci se bodo oddajali v januarju 2013, ko bo znan 
promet prejšnjega leta, na izpostavah KSS. Predhodno, že v novembru 
in decembru pa nas morate pooblastiti za oddajo obrazcev.
Sajenje sadnega drevja 

Širok izbor različnega sadnega drevja dobite v drevesnici KZ Lju-
bljana, ki ima že 40-letno tradicijo. Naslov je Sadna drevesnica, Stu-
denec 48, Ljubljana - Polje. S prodajo bodo začeli 29. oktobra. Kon-
taktne št. 529 17 20 ali 041 762 461. Najlažji dostop do drevesnice je 
po jugovzhodnem delu ljubljanske obvoznice. Iz obvoznice zavijete na 
izvozu Moste na Zaloško cesto v smeri proti centru, nato pri drugem 
semaforju zavijete levo in se peljete cca 450 m po južnem robu Fužin.
Računalniški tečaj

Na KSS zbiramo predprijave za računalniški tečaj »Informacijske 
poti v kmetijstvu.« Tečaja se lahko udeležite tudi tisti, ki ste podoben 
tečaj že opravili.

Izpostava Vrhnika - Podpeč

3+1. Udeležilo se ga je 8 ekip iz okoliških društev. Tekmovanje je potekalo zelo uspešno. Obenem se naše društvo zahvaljuje Miru Pristavcu, ki je 
sodil na tekmovanju.

V oktobru smo v sodelovanju turistične agencije Nata organizirali izlet v Rezijo. Peljali smo se preko Kranjske gore in Rateč, mimogrede smo si 
ogledali novo smučarsko skakalnico v Planici in Belopeška jezera na italijanski strani. Pot smo nadaljevali po dolini Rezije, kjer nas je v kulturnem 
domu domačin seznanil z zgodovino teh krajev, njihovih plesov in nas naučil nekaj osnovnih korakov plesa.

V nadaljevanju poti smo se ustavili v Pušji vasi, najlepšem mestecu v tem delu Italije. Izlet  je bil namenjen tudi ogledu dvorca Miramare, ki 
slovi po svoji izjemni legi tik nad morjem in lepo urejenih parkih. Na povratku smo se peljali še skozi središče Trsta v Slovenijo, kjer nas je v prijetni 
gostilni čakala večerja. V poznih večernih urah smo prispeli v Notranje Gorice, polni lepih vtisov iz izleta, čeprav je bil bolj deževen dan.

 Metka Marinčič,
UO DU Notranje Gorice - Plešivica

Simbioz@ tudi na Brezovici
Projekt Simbioz@ je medgeneracijsko sodelovanje med mladi-

mi, ki poznajo delovanje računalniških naprav s starejšimi, ki tega 
nikoli niso spoznali. Tako so mladi po vsej Sloveniji ves teden, med 
15. in 19. oktobrom, skušali usposobiti starejše in jih spodbuditi k 
množičnejši uporabi osebnih računalnikov.

Občina Brezovica je na pobudo podžupana Marka Čudna 
pristopila h projektu. Ves omenjeni teden so mladi iz Brezovice, 
Vnanjih in Notranjih Goric, Podpeči, Preserja, Prevalj, Goričice, 
Kamnika in Rakitne usposabljali starejše »sovaščane« za uporabo 
računalniških orodij, kot so urejevalnik besedil , brskalnik po in-
ternetu, internetna pošta, družabna omrežja in pametni telefoni. 
Osnovni šoli Brezovica in Preserje sta zagotovili uporabo svojih ra-
čunalniških delavnic ter prostovoljce izmed svojih mladih sodelav-
cev in nekaterih učencev, Dom starejših v Notranjih Goricah pa je 
dal na razpolago prostor za postavitev učilnice in vse gostoljubje 
svojih prijaznih uslužbencev. 

V ponedeljek, 15. 10. so se tako začele delavnice na Brezovici, 
kjer je sodelovalo 40 udeležencev in 11 prostovoljcev v dveh izme-
nah, v Preserju, kjer je sodelovalo 15 udeležencev in 8 prostovoljcev 
v popoldanskem terminu in v Notranjih Goricah, kjer je sodelovalo 
8 udeležencev in 2 prostovoljca. Najbolj živahno je bilo v Osnov-
ni šoli Brezovica, kjer je prijazna voditeljica delavnic, profesorica 
Ana Novak Velkavrh, uspešno obvladovala ukaželjne starostnike 
ob pomoči svojih učencev, pa tudi v Preserju, kjer je profesor Mitja 

Zotti skušal zadovoljiti z znanjem in ob pomoči prostovoljcev iz 
vrst mlajših članov učiteljskega kolektiva in učencev ter zunanjih 
sodelavcev – prostovoljcev, radovedne starostnike iz »hribovskega« 
področja. V Notranjih Goricah je bilo sicer bolj mirno, saj so tam 
sodelovali predvsem udeleženci, ki so, večinoma tudi varovanci 
tamkajšnjega doma starejših, pa vendar je bil med njimi najmlajši 
star 82, najstarejši pa 90 let. Biserka, mladostna direktorica doma, 
je skušala ustreči vsem potrebam tečajnikov, ki so med tečajem do-
bili tudi njeno darilo, napitke, kavo in prigrizek. 

Program izvajanja projekta je bil izredno dobro sestavljen, pri-
ročniki za prostovoljce zelo kvalitetni in pregledni, kot tudi ostali 
materiali, organizatorju, Zavodu Ypsilon, pa je morda ob zaključku 
priprav malo zmanjkalo časa, zato so morali vskočiti lokalni pro-
stovoljci, ki so uspešno in zelo zavzeto opravili svoje zahtevno delo. 
Tako je konec tedna več kot 50 udeležencev tečajev prejelo diplome 
o obvladovanju osnovnih znanj računalništva, s katerimi se bodo 
pridružili 3.000 svojim kolegom, ki so sodelovali na enakih uspo-
sabljanjih po vsej deželi.

Igor Triller
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TC Mercator, Robova cesta 6, Vrhnika | T: 01 755 71 61 | M: 041 342 000 | mega.phone@siol.net

Povečana odpornost na praske
po zaslonu, vlago in prah!

...........................................................

Sony Xperia Go

Akcija NAJNAJ 1€* + 24 mesecev X 7€
*Sklenitev novega naročniškega razmerja ali podaljšanje obstoječega za 24 mesecev.

Energetika Ljubljana širi ponudbo storitev po konkurenčnih cenah
Javno podjetje Energetika Ljubljana vstopa v novo ogrevalno sezono z razširjeno ponudbo storitev in produktov. Dolgoletne izkušnje na podro-

čju oskrbe z zemeljskim plinom in strokovnost zaposlenih, ki s svojim znanjem uresničujejo pričakovanja svojih odjemalcev, so edini pravi odgovor 
na spremenjene tržne razmere. 

Energetika Ljubljana je podjetje z največjim številom odjemalcev in najbolj razširjenjem plinovodnim omrežjem v Sloveniji, ki oskrbuje z ener-
gijo po konkurenčnih cenah, hkrati pa si prizadeva, da del svojih prihodkov nameni za izgradnjo in vzdrževanje plinovodnega omrežja. To se z 
vstopom novih dobaviteljev na trg zemeljskega plina ne bo spremenilo.

Z akcijo » Bodi aktiven, zmanjšaj račun za plin« Energetika Ljubljana optimistično vstopa v novo ogrevalno sezono. Akcija omogoča prvim 500 
prijavljenim odjemalcem nižje cene zemeljskega plina. Vsebina in pogoji akcije so objavljeni na spletni strani www.energetika-lj.si.

Energetika Ljubljana v skrbi za zdravo in čisto okolje razpisuje tudi nepovratne finančne spodbude za izvedbo ukrepov učinkovite rabe energije 
pri končnih odjemalcih. Ti so namenjeni gospodinjskim in poslovnim odjemalcem. Tudi to ponudbo si je mogoče ogledati na spletnih straneh 
Energetike Ljubljana. 

Dobre izkušnje, ki so jih pridobili z izvajanjem programa za doseganje prihrankov energije pri končnih odjemalcih, so uporabili pri oblikovanju 
nove storitve, ki omogoča hitro, enostavno in cenovno ugodno »Izvedbo notranje plinske napeljave v paketu s plinskim kotlom NPN«.

Za hiter in enostaven priklop na zemeljski plin brez zamudnega tekanja od vrat do vrat in iskanja potrebnih informacij, je mogoče v Energetiki 
Ljubljana izbrati paket »Izdelava projektne dokumentacije za priključni plinovod in notranjo plinsko napeljavo«, ki omogoča bodočemu odjemal-
cu, da izbere ustrezen paket in pooblasti Energetiko Ljubljana za izvedbo celotnega postopka priprave projektne dokumentacije,.

Nova storitev je tudi enakomerni mesečni obrok, ki bo odjemalcem omogočil enakomerno plačevanje porabe zemeljskega plina vse leto, ne 
glede na različno gibanje porabe po posameznih mesecih.

V času, ki zahteva preudarno ravnanje z denarjem, bo dobrodošlo tudi energetsko svetovanje, ki bo nudilo možnost analize obstoječega stanja 
in pripravo ukrepov za doseganje prihrankov energije.

Energetika Ljubljana poleg širitve ponudbe, prilagaja tudi ceno zemeljskega plina. Že v oktobru je vsem odjemalcem z letno porabo zemeljske-
ga plina do 4.500 m3 znižala ceno zemeljskega plina za 10 odstotkov. V mesecu novembru pa se bo septembrska cena zemeljskega plina znižala 
še za 30% za vse odjemalce do 100.000 m3 porabe.

V občini Brezovica Energetika Ljubljana izvaja vsa potrebna dela za priklop Osnovne šole Brezovica na zemeljski plin. Prav tako je v pripravi 
investicijsko – tehnična dokumentacija za gradnjo plinovodnega omrežja za Vnanje in Notranje Gorice, kjer bo potekala sočasna gradnja kanali-
zacije in plinovodnega omrežja v letu 2013.

V Energetiki Ljubljana se zavedajo, da so vse aktivnosti usmerjene k odjemalcu, kajti on je najpomembnejši, zato so mu tudi vsak delovnik na 
voljo na brezplačni telefonski številki 080 28 82. V omrežju Energetike Ljubljana bo tudi v hladni zimi zagotovljena zanesljiva toplina doma. 

Energetika Ljubljana d.o.o.
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S hvaležnostjo do večje varnosti 
Podobno, kot smo tudi to jesen, kljub sušnem letu pridelali veliko 

dobrega za preživetje, smo bili na mnogih srečanjih deležni veliko bla-
godejnega za dušo in boljše medsebojne odnose. V novembru, mesecu 
hvaležnosti, se zato poleg prejetega zahvaljujemo vsem za sodelovanje 
na mnogih dobrodelnih akcijah. Še posebno zahvalo namenjamo vsem 
lastnikom zemljišč in objektov, kjer se lahko odvijajo take aktivnosti. Is-
krene čestitke pa namenjamo našima članicama Vidi Šuštaršič za prejeto 
priznanje častne občanke, Mariji – Minki Veršič za zmago na 7. državnem 
prvenstvu v košnji, s katero je dosegla 1. mesto tudi v skupni razvrstitvi, 
kosicam, koscem, sodelujočim in vsem, ki smo jih spodbujali. Na seji UO 
smo po analizi uspešno izpeljanih prireditev izoblikovali povabilo, da se z 
organizacijo dogodkov v zaselkih, kot organizatorji bolj spoprimemo do-
mačini, lastniki in sosedje, da na ta način razbremenimo tisto peščico, 

Čiščenje igrišča in bowling
Člani podmladka SDS Brezovica smo se v tednu otroka v oktobru, 

odločili za čiščenje otroškega igrišča v naši občini. Izbrali smo otroško igri-
šče pred OŠ Brezovica. Kot pričakovano, je bilo igrišče dokaj urejeno in 
zato nismo potrebovali dosti časa za čiščenje. Naši najmlajši tako skrbijo 
za red in čistočo svoje šole in vrtca.
Predvolilni bowling v podporu dr. Milanu Zveru

V soboto, 20. 10., pa smo skupaj s SDM Ig organizirali že tradicional-
ni bowling v Klubu300, namenjen podpori kandidata za predsednika RS 
dr. Milanu Zveru, ki se ga je udeležila tudi poslanka DZ Alenka Jeraj in po-
delila glavne tri nagrade. Prvič v vseh letih je za nas celoten Klub300 (vse 
steze) postal premajhen, saj mnogi sploh niso mogli igrati zaradi preve-
likega zanimanja. Steze oz. vseh 80 mest je bilo polno zasedenih, brez pa 
je ostalo malo čez 20 ljudi. Hvala vam vsem za udeležbo in podporo. V 
okviru volilne kampanje za predsednika RS in v podporo dr. Zveru, smo 
se udeležili tudi konvencije SDS in NSI v SNG Opera in balet v nedeljo, 
21.10, v soboto, 27. 10. 2012, pa bomo pred trgovino na Brezovici, v No-

tranjih Goricah in v Podpeči najmlajšim delili kresničke, saj se zavedamo 
kako pomembno je, da so varni na poti. Naš slogan ZA ZVERA!

OO SDM Brezovica

Na železniški postaji Brezovica lahko 
parkirate v novi kolesarnici

Kolesarnico so postavili med poletjem, ko so naredili tudi novo as-
faltno podlago.

»Na pobudo nadzorništva proge Logatec je Služba slovenskih žele-
znic in njihovega vodje Zvoneta Koncilje in delavca Miča Pejanovića na 
Brezovici postavila stojala za kolesa, kar je zelo lepa gesta za potnike, ki 

na katero ob takih prireditvah pade največ bremen. Z izvedbo dogodkov 
v posameznem zaselku, s tam živečimi pa prinaša tudi najlepši namen. 
V oktobru, mesecu izboljšanja varnosti na vseh področjih, smo ponov-
no predlagali odgovornim razbremenitev državnih prometnic z izgradnjo 
začasnih priključkov na cestninski postaji Log in počivališču Barje - po 
zgledu Lukovice pri Domžalah. To pobudo je podprl tudi naš podžupan 
Marko Čuden. Na področju kanalizacije seveda pozdravljamo čim hitrejše 
dokončanje kanalizacijskega sistema, vendar ob tem opozarjamo na hiter 
razvoj tehnike tudi na tem področju in upamo, da projekt čez nekaj let ne 
bo zbujal podobnih občutkov, kot jih že danes TEŠ 6. Ob tem predlagamo 
tudi povezavo z ljubljansko kanalizacijo. To je mogoče doseči s cevjo pod 
Podpeško cesto pri Japlu in priklop na Ljubljano, dokler ne bo dokonča-
na naša nova čistilna naprava. Predlagana povezava bi bila obojestransko 
koristna rešitev podobno, kot je rešitev povezava vodovoda, po kateri tudi 
v tem mesecu priteka voda iz Ljubljane, da naše vodovodne pipe zara-
di bakterije niso suhe. V petek, 19. 10., smo si v Avstriji ogledali uspešno 
sodelovanje na gospodarskem področju, ki prinaša veliko delovnih mest 
pri obdelavi in predelavi domačih surovin. Seveda z namenom, da bi tudi 
pri nas z več sodelovanja nadgradili družabnost tudi z gospodarstvom. 
Aktivno smo sooblikovali novo strategijo turizma, ki bo predstavljena na 
srečanju turističnih društev, 17. novembra 2012, v Medvodah. Pri tem iz-
hajamo iz bogatih lastnih izkušenj spoštovanja in odprtosti do vsakega 
drugačnega soseda pod edinim pogojem, da ta drugačnost ni škodljiva 
zanj, druge ali preostalo stvarstvo. Prav to uspešno razbremenjuje napeto-
sti in za temu podobne metode je letos podeljena celo Nobelova nagrada 
za mir. Vrsto let pred za razglasitvijo Krajinskega parka Ljubljansko barje se 
je vse potrebno pripravljalo v več delovnih skupinah in že takrat je skupina 
za naravovarstvo sprejemala vse druge skupine kot nezaželene in ljudi žive-
če na Ljubljanskem barju, kot nepismene za življenje v parku. Tako nekako 
torej, kot je v praksi pogosto izkazuje še danes. To dobro vem, saj sem vse-
skozi vodil delovno skupino za gospodarstvo in turizem in se boril za vsem 
prijazen sonaravni razvoj naših krajev in ohranitev ter nadgradnjo dobrih 
izkušenj naših prednikov. Žal so danes predvsem po zaslugi države plovila 
prepovedana in brv varne bližnjice še vedno ukradena. Bo pa država z dvi-
ganjem rimske tovorne ladje pri Sinji Gorici ponovno dokazala, da je bila 
Ljubljanica plovna do Vrhnike več tisoč let, medtem, ko je sedaj plovba 
dovoljena le v privilegirani Ljubljani. V zaključnem pozdravu vas vabim na 
naše spletne strani http://ticinlokvanj.blog.siol.net kjer so že povezave na 
zanimive spletne strani, med katerimi je tudi nova, Župnije Brezovica.

Drago Stanovnik, 
v imenu ŠKTD Lokvanj 
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Ni te več na vrtu,
ne v hiši,
nič več glas se
tvoj ne sliši.
Če lučko na grobu 
upihnil bo vihar,
v naših srcih 
je ne bo nikdar.

 V 81. letu 
je tiho zaspala draga mama,

tašča in babica

 DANIJELA BEČAJ
 iz Rakitne

 19. 04. 1932 - 04. 10. 2012 
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, znancem za izrečena 
sožalja, pomoč v težkih trenutkih, cvetje in sveče. Zahvala tudi osebju 
hematološke klinike v Ljubljani, gospodu župniku Petru Šetina za lep obred, 
pevcem za lepo izbrane pesmi, pogrebni službi Vrhovec in vsem, ki ste jo 
pospremili na njeni zadnji poti. 

Vsi njeni 

Vsaka mama je prava mama.
Dana za srečo in na veselje.
Prava. In ena sama.
Za vse življenje.
(T. Pavček)

ZAHVALA
Svoj mir je našla naša draga mama

JOŽEFA BOGATAJ
iz Vnanjih Goric

18. 2. 1925 - 23. 9. 2012
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, znancem, prijateljem 
in sodelavcem za izrečena sožalja, darovano cvetje, sveče in maše. Zahvala 
tudi ga. dr. Katarini Planinec, ga. Danici Rotar, patronažni sestri ga. Valeri-
ji Žerovnik, ga. Marti Majer za pomoč na domu, gospodu župniku Jožetu 
Gregoriču za ganljive besede ob slovesu od naše mame, pogrebni službi Pieta 
in vsem, ki so jo pospremili na njeno zadnjo pot. 

Hči Milena z Anžetom in Dani z družino

ZAHVALA
V 79. letu nas je zapustil mož, 

oče, dedi in pradedi

IVAN BEDEKOVIĆ
23. 05. 1933 – 21. 09. 2012

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem in sosedom za 
izrečeno sožalje, darovano cvetje in sveče, g. župniku Jožetu Mateju za po-
grebni obred, dr. Danici Rotar Pavlič z osebjem za pomoč in pogrebni službi 
Pieta za dobro opravljeno delo. 

Njegovi žalujoči

jih je v zadnjem času vedno več vstopa in izstopa na postaji Brezovica,« 
je pojasnil potnik in ljubitelj železnic Miha Rus. Poleti, med obnovo 
železniškega prehoda v Notranjih Goricah, so material uporabili še za 
postavitev asfaltne ploščadi. Prevoz z vlakom je na Brezovici, kljub zelo 
dobri avtobusni povezavi z Ljubljano, vedno bolj priljubljen. Kot pravi 
Rus, je vlak zelo dobra možnost, ker je hiter ter tudi zaradi velikega 
parkirišča za osebna vozila na brezoviški železniški postaji, zato to mo-
žnost prevoza izkoriščajo tudi občani sosednjih občin.

Orion

Zbrala poln prtljažnik igrač
Najstnica Patricija Bezek iz Rakitne, ki je konec septembra zbira-

la igrače za Pediatrično kliniko, je nad izkupičkom dobrodelne akcije 
navdušena.

»Odziv je bil neverjeten in bila sem presenečena in vesela, da se 
je toliko ljudi odzvalo mojemu povabilu. Na pediatrično kliniko smo 
odpeljali poln prtljažnik igrač.« Humanitarno akcijo je izvedla kot 
kandidatka na lepotnem tekmovanju za Kraljico Slovenije, kjer je na 
finalnem izboru postala druga spremljevalka Kraljice Slovenije 2012. 
Zbrane igrače je otrokom na pediatrijo odpeljala še pred finalom, 
sprejela pa jo je glavna medicinska sestra Marinka Purkart. »Sestra je 
bila zelo vesela igrač. Želela sem si tudi osebno spoznati otroke, ki se 
zdravijo na Pediatrični kliniki, vendar so imeli v dopoldanskem času 
ravno preiskave, tako da bom svoj obisk prestavila na kasneje,« nam 
je povedala Patricija, ki še ni zaključila s svojimi dobrodelnimi podvigi, 
saj bo v prihodnjih dneh zbirala življenjske potrebščine za pet socialno 
ogroženih družin. Tudi k temu dejanju vabi vse ljudi dobrega srca. Če 
želite pomagati, je najbolje, da jo poiščete kar na Facebooku.

Orion

Brezplačni pregledi z mamografijo 
Mobilna enota Dora se nahaja za vrhniškim zdravstvenim do-

mom, s pregledovanjem dojk s presejalno mamografijo pa so zače-
li v prvih dneh oktobra. Na pregled so vabljene ženske med 50. in 
69. letom starosti, je pojasnil direktor zdravstvenega doma Tomaž 
Glažar. »Ženskam pošiljamo tudi vabila, enota na Vrhniki pa bo po-
krila žensko populacijo v občinah Brezovica, Borovnica, Dobrova 
- Polhov Gradec, Horjul, Log - Dragomer, Logatec in Vrhnika.« Za 
sodelovanje v programu ne potrebujete napotnice, zaželeno pa je, 
da se predhodno naročite. Pregled je brezplačen, naročite se lahko 
kar same, po telefonu (01) 58 79 561, vsak delovni dan, med 9. in 
11. uro ali prek elektronske pošte dora@onkol-i.si. Mobilna enota 
bo na Vrhniki delovala predvidoma 4 mesece, zajela pa bo približno 
5.700 žensk. V sklopu tega programa so zdravniki od letošnjega ja-
nuarja do konca avgusta slikali že 15.560 žensk in med njimi odkrili 

130 bolnic z rakom. Cilj programa DORA je v presejani populaciji 
zmanjšati umrljivost žensk za rakom dojk za 25 do 30 odstotkov, 
pojasnjujejo na ljubljanskem onkološkem inštitutu.

Orion

Brezovica je prejela priznanje občine do-
brega življenja

V začetku oktobra je državna inštitucija Zlati kamen naši občini po-
delila Certifikat ISSO Zlati Kamen, ki Brezovico uvršča med najboljše 
in najbolj urejene občine v državi. Na priznanje je ponosen tudi žu-



Ustanovitelj: Občina Brezovica, W Izdajatelj: Mediaval d.o.o. W Odgovorna urednica: Mojca Pušlar W Oblikovanje in tisk TISKARNA 
PREMIERE d.o.o. W Naklada: 4.000 izvodov W Uredništvo dobite na telefon 041 200 600 (vsak delavnik od 9. do 16. ure), pišete nam 
lahko na naslov Barjanski list, p.p. 17, 1351 Brezovica, prispevke pa nam lahko pošiljate na elektronski naslov barjanskilist@brezovica.si. 
Dolžina posameznih prispevkov je omejena na 3000 znakov s presledki. Uredništvo si pridržuje pravico do krajšanja predolgih prispevkov.

BARJANSKI

KOLEDAR 

26.10.  20.00 KD Notranje Gorice  HUD ples 

27.10 18.00 Balon DUOL  Odbojkarska tekma 3. DOL zahod moški – Prigo Brezovica : Bled ACH

28.10.  8.00 – 12.00  PGD Kamnik pod Krimom Pregled gasilnih aparatov

3.11. 19.00 KD Notranje Gorice Gledališka predstava KUD Janez Jalen Malomeščanska svatba 

4.11.  7.00 Z Brezovice Izlet PD Podpeč – Preserje na Socerb, Glinščico, Botač in Kokoš

5.11. 18.00 OŠ Preserje Odprtje razstave "Jezerci na suhem"

7.11.  7.00 Z Brezovice Izlet PD Podpeč – Preserje za veterane na Trdinov vrh

9.11.  17.30  Ini mini  Začetek tečaja oblikovanja gline

10.11. 19.00  KD Podpeč Martinovanje z ansamblom Modrijani 

18.11. 8.00  Z Brezovice Izlet PD Podpeč – Preserje na Socerb, Osp in Tinjan

24.11.  19.00 Dvorana OŠ Rakitna Prireditev ob 30. letnici Kulturnega društva Rakitna

1.12.  19.00 KD Notranje Gorice Gledališka predstava KUD Janez Jalen Malomeščanska svatba (zaključna predstava)

Podatke o prireditvi, ki jo pripravljate, nam lahko pošljete na elektronski naslov admin@brezovica.si ali jo s posebnim 
obrazcem vpišete na spletni strani Občine Brezovica, www.brezovica.si . 

Vaša prireditev bo objavljena na občinski spletni strani in v Barjanskem listu. 
Več podatkov o posamezni prireditvi najdete tudi na www.brezovica.si 
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Uprava Občine Brezovica
Občina Brezovica, Tržaška cesta 390, 1351 Brezovica
Telefon: 01 3601 770 | Faks: 01 3601 771 | E-pošta: 

info@brezovica.si 

URADNE URE:
PON.:  od   9:00 do 12:00
SRE.:   od   9:00 do 12:00

od 14:00 do 17:00
PET.:   od   9:00 do 13:00

pan Metod Ropret: »Izhodišče za podelitev certifikata so konkretni in 
merljivi statistični podatki, združeni v indeks o učinkovitosti občin 
ISSO. Pridobijo ga lahko le občine, ki sodijo po skupni vredno-
sti sestavljenega indeksa v zgornjo tretjino med vsemi občinami v 
državi, obenem pa nimajo izrazitih šibkih točk. Indeks ISSO meri 
doseženo stopnjo razvitosti občin. Spremlja demografska gibanja, 
učinkovitost delovanja občine, dinamiko gospodarskega razvoja, 
stanje na trgu dela in na področju izobrazbe, življenjski standard, 
stopnjo socialne kohezije in stopnjo okoljske osveščenosti v obči-
ni.« 

Ropret je pojasnil, da smo do certif ikata zasluženo prišli z uspe-
šnim delovanjem občinskega sveta in občinske uprave, ki je tretja 
najcenejša v državi, z uspešno izpeljanimi projekti in načrtovanimi 
zahtevnimi projekti, ki nas v prihodnje še čakajo.

Orion

Certifikat ISSO Zlati kamen prejme občina, ki po metodologiji ISSO 
dosega standard občine dobrega življenja.

Certifikat Zlati kamen izdvaja občine, ki ponujajo prebivalcem kakovostno raven življenja, torej jih odlikuje solidna  
in uravnotežena stopnja doseženega razvoja. Občine s certifikatom sodijo po skupni vrednosti sestavljenega indeksa 

v zgornjo tretjino med vsemi občinami v Sloveniji.

Mag. Robert Mulej
vodja ISSO

Dr. Danijela Brečko
direktorica Planet GV

Peter Ribarič
vodja projekta 

za leto 2012/2013
prejme občina

Brezovica

ISSO ZLATI KAMEN


